Д.М.Серікбаев атындаѓы Шыѓыс Ќазаќстан
мемлекеттік техникалыќ университеті

Восточно-Казахстанский государственный
технический университет им. Д.М.Серикбаева

Ѓылыми кітапхана
Научная библиотека

Ѓылыми– библиографиялыќ бµлім
 Научно-библиографический отдел

 Д.М.Серікбаев атындаѓы Шыѓыс Ќазаќстан
мемлекеттік техникалыќ университеті кітапханасына
келіп т‰скен жања єдебиеттер

Аќпараттыќ бюллетень

(1 - шыѓарылым)

Новые поступления литературы в библиотеку
Восточно-Казахстанского государственного технического
университета им. Д.М.Серикбаева

Информационный бюллетень

(Выпуск 1-й)

¤скемен 
Усть-Каменогорск
 2010

“Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ кітапханасына келіп т‰скен жања єдебиеттер” атты ќазаќ тіліндегі аќпараттыќ бюллетень 1993 жылдан бері шыѓарылады.
Шыѓарылу мерзімі - тоќсанына бір рет. 
Кµрсеткіш кітапханаѓа келіп т‰скен жања єдебиеттермен таныстырады.
Кµрсеткіштегі мєліметтер білім салалары бойынша, бµлімніњ ішіндегі єдебиеттер авторлар мен кітап атыныњ алфавитімен ж‰йеленген.
Кµрсеткіш ѓылыми ќызметкерлерге, ±стаздар мен студенттерге, аспиранттарѓа, магистранттарѓа арналѓан.
Мєліметтерді іріктеу 2010 жылдыњ ќараша айымен  аяќталды.
Ќажет деген мєліметтерді ШЌМТУ ѓылыми кітапханасыныњ ѓылыми библиографиялыќ бµлімінен (Б 106) аласыздар. 

*****

Информационный бюллетень «Новые поступления литературы в библиотеку ВКГТУ им. Д.Серикбаева» издается с 1991 года.
	Периодичность – один раз в квартал.
	Указатель информирует читателей о новой литературе, поступившей в библиотеку на казахском и русском языках.
	В указателе представлены книги, документы на электронных носителях.
	Материал в указателе сгруппирован по отраслям знания, внутри разделов по алфавиту авторов и заглавий произведений.
Указатель адресован профессорско-преподавательскому составу, аспирантам, магистрантам, студентам.
	Отбор материала завершен в феврале 2010 года.
	По интересующим вопросам обращаться в научно-библиографический отдел научной библиотеки ВКГТУ им. Д.Серикбаева. (Б-106).

Ќ‰растырѓан:                  М.Б.Бурунбетова

Составитель:                  Г.М.Рыльская

Мазм±ны

										Б.
1.	Информатика								5
2.	Метрология								5
3.	Кітапхана ісі								6
4.	Философия								6
5.	Мєдениеттану 								6
6.	Психология 								6
7.	Дін									6
8.	Статистика								7
9.	Демографиялыќ жылнама						15
10.	Єлеуметтану								15
11.	Саясаттану								15
12.	Ішкі саясат								15
13.	Саясат									15
14.	Экономика								16
15.	Ењбекті ќорѓау								16
16.	Жерге орналастыру							16
17.	Халыќаралыќ экономика						15
18.	Ќ±ќыќ									17
19.	Зейнетаќымен ќамсыздану						17
20.	Математика								17
21.	Сызба геометрия							18
22.	Геодезия								18
23.	Физика									18
24.	Теориялыќ механика							18
25.	Материалдар кедергісі							18
26.	Геология								19
27.	Экология								19
28.	¤мір тіршілік ќауіпсіздігі						20
29.	Машина жасау								20
30.	Электротехника							20
31.	¦нтаќты металлургия							21
32.	Машина жасау								21
33.	Темір бетон ќ±рылымдары						21
34.	Ќ±рылыс								21
35.	Сумент жабдыќтау							21
36.	Машина жасау								21
37.	Орман шаруашылыѓы							22
38.	Ауыл шаруашылыѓы							22
39.	Мал шаруашылыѓы							23
40.	Іс ќаѓаздарын ж‰ргізу							23
41.	Бухгалтерлік есеп							23
42.	Металлургия								24
43.	Ќ±рылыс материалдары						24
44.	¤рт ќауіпсіздігі							25
45.	Архитектура								25
46.	Сурет									25
47.	Инженерная графика							25
48.	Спорт 									25
49.	Тіл білімі								25
50.	Аѓылшын тілі								25
51.	Ќазаќ тілі								26
52.	Єдебиеттану								26
53.	Кµркем єдебиет 							27
54.	Тарих									27

Содержание
				С.
Наука				28
Информационные технологии. Вычислительная техника		28
Стандартизация				29
Философия.				29
Психология				29
Религия				30
Статистика				30
Социология				37
Политология				37
Экономические науки				37
Труд. Наука о труде				38
Финансы				38
Экономическое положение. Экономическая политика				40
Мировая экономика				41
Право. Юридические науки				41
Страхование				42
Образование				42
Охрана окружающей среды				45
Математика				46
Геодезия				46
Физика				46
Термодинамика Энергетика				46
Химия				46
Науки о Земле. Геологические науки				47
Экология				47
Общественное здоровье				48
Электротехника				48
Сварка				48
Подъемно-транспортные машины				48
Горное дело				49
Строительные машины				49
Водоснабжение. Очистка воды				49
Автомобили				49
Бухгалтерский учет				49
Организация производственного процесса				50
Строительство				50
Градостроительство				51
Архитектура				51
Инженерная графика, Черчение				51
История костюма				51
Театр				51
Языкознание				52
Художественная литература				52
История				53
Издания на электронных носителях				53

Информатика
    004.056 Гр.
Ипалаќова М. Т. Аќпарат ќауіпсіздігі жєне аќпаратты ќорѓау. PGR 7.0.3 криптографиялыќ ќорѓау баѓдарламалыќ ќ±ралы мысалы бойынша аќпаратты ќорѓау дербес ќ±ралдарын зерттеу : 050703 "Аќпараттыќ ж‰йелер" мамандыѓы бойынша оќитын студенттерге арналѓан зертханалыќ ж±мыстар ‰шін єдістемелік н±сќаулар мен тапсырмалар, 2 бµлім / М. Т. Ипалаќова, А. К. Саѓадиева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 19 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    004.056 Гр.
Ипалаќова М. Т. Аќпарат ќауіпсіздігі жєне аќпаратты ќорѓау. Р±ќсатсыз ќатынаудан ќорѓау ‰шін аќпаратты криптографиялыќ т‰рлендіру єдісін оќып-зерттеу : 050703 "Аќпараттыќ ж‰йелер" мамандыѓы бойынша оќитын студенттерге арналѓан зертханалыќ ж±мыстар ‰шін єдістемелік н±сќаулар мен тапсырмалар, 1-бµлім / М. Т. Ипалаќова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 18 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    004.451 К 734
Котлярова И. А. Операциялыќ ж‰йелер. WINDOWS операциялыќ ж‰йесі : 050704 "Есептеу техникасы жєне программалыќ ќамтамасыз ету", 050703 "Аќпараттыќ ж‰йелер" мамандыќтарыныњ студенттеріне зертханалыќ ж±мыстарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / И. А. Котлярова, Н. П. Рохас-Криулько. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 53 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
   004.65 Гр.
Кривоногова Л.М. Деректер базасын жобалау : 050703 "Аќпараттыќ ж‰йелер" жєне 050704 "Есептеуіш техника жєне баѓдарламалыќ ќамтамасыз ету" мамандыќтарыныњ студенттеріне курстыќ ж±мыстарѓа арналѓан єдістемелік н±сќау / Л. М. Кривоногова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 21 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    004.92+744 Ц 949
Цымбал Н. Т. Компьютерлік графика : 050729, 050730, 050732, 050703, 050704 мамандыќтарыныњ к‰ндізгі жєне сырттай оќитын студенттеріне арналѓан Auto CAD бойынша дєрістер конспектісі / Н. Т. Цымбал, З. А. Есполова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 160 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Метрология
    006.91 Гр.
Галкина Д. К. ¤ндірісті метрологиялыќ жаѓынан ќамтамасыз ету : 050732 мамандыѓыныњ студенттеріне курстыќ ж±мысты орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Д. К. Галкина. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 22 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    006 Ш 34
Шєкєрімов Ш. С. Метрология, стандарттау жєне сапаны басќару : 050901 "Тасымалдауды ±йымдастыру, кµліктіњ ќозѓалуы жєне пайдалануы" мамандыѓыныњ студенттеріне арналѓан лекциялар конспектілері / Ш. С. Шєкєрімов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 75 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).

    006 Ш 34
Шєкєрімов Ш. С. Метрология, стандарттау жєне сертификаттау : 050806 "Агроинженерия" мамандыѓыныњ студенттеріне араналѓан лекциялар конспектілері / Ш. С. Шєкєрімов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 66 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), 3С(5).
Кітапхана ісі
    025+004.738.5 С 794
Степанов В. К. Аќпараттыќ ќызметте Интернетті пайдалану : оќу-єдістемелік ќ±рал / В. К. Степанов. - ¤скемен, 2009. - 232 б.
Экземпляры: всего:6 - ОКО(1), КХ(5).
Философия
    1 А 54
Амринова М. С. Философия : сырттай бµлімдегі барлыќ мамандыќтардыњ студенттеріне мемлекеттік аралыќ баќылауѓа дайындалуѓа арналѓан тестік тапсырмалар мен терминологиялыќ сµздердіњ жинаѓы / М. С. Амринова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 97 б.
Экземпляры: всего:11 - КХ(5), ГН(5).
1 М 18
Мамырбекова Є. Ќ. Философия: ж±мыс баѓдарламасы, практикалыќ сабаќтардыњ жоспарлары, СО¤Ж-на арналѓан тестер мен тапсырмалар / Є. Ќ. Мамырбекова. - ¤скемен: ШЌМТУ, 2009. - 85 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ГН(5).
    1 М 18
Мамырбекова Є. Ќ. Философия: барлыќ мамандыќтар бойынша оќитын 2 курс студенттеріне аралыќ мемлекеттік баќылау емтиханына дайындалуѓа арналѓан тестік с±раќтар жиынтыѓы / Є. Ќ. Мамырбекова. - ¤скемен: ШЌМТУ, 2009. - 80 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ГН(5).
    1 Ф 53
Философия: оќу ќ±ралы / ќ±раст. Т. Ѓабитов. - Алматы: Раритет, 2008. - 396 б.
Экземпляры: всего:2 - ГН(2).
Мєдениеттану
   130.2 Ѓ 14
Ѓабитов Т. Х. Мєдениеттану: оќулыќ / Т. Х. Ѓабитов, Ж. М‰тєліпов, А. Т. Ќ±лсариева. - Алматы: Раритет, 2008. - 415 б.
Экземпляры: всего:5 - КХ(1), ГН(4).
    130.2:811.512.122 Ќ 17
Ќазаќ дєст‰рлі мєдениетініњ энциклопедиялыќ сµздігі : сµздік / ќ±рас. : А. Ќ±рал±лы. - Алматы: "Сµздік-Словарь" , 1997. - 368 б.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1).
Психология
    159.9 С 31
Сейталиев Ќ. Жалпы психология: оќу ќ±ралы / Ќ. Сейталиев. - Алматы : Білім, 2007. - 359 б.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1).
Дін
    29 Ќ 17
Ќазаќ радиосыныњ рухани б±лаѓынан.. - Алматы, 2008. - 128 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
Статистика
    311(574.42) А 91
Ауыл (село) дамуыныњ мониторингі. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз = Мониторинг развития аула(села). Январь-март 2009 года : Тоќсан сайын шыѓатын статистикалыќ жинаќ / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен: Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 113 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
311:630А 22
Аѓаш дайындау (ж±мыстар мен ќызметтер кµлемі) мен орман µсіру жєне орман шаруашылыѓы ж±мыстарын ж‰ргізу жайында. 2008 жыл = О загатовке леса (объем работ и услуг) и проведении лесокультурных и лесохозяйственных работ : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 16 б. - (Серия 3. Ауыл, орман жєне балыќ шаруашылыѓы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ж 92
Жылу электр стансасыныњ, су электр стансасыныњ жєне ќазандыќ ж±мысыныњ техникалыќ-экономикалыќ кµрсеткіштері жайында. 2008 жыл = О технико-экономических показателях работы теплоэлектростанций, гидроэлектростанций и котельных за 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 15 б. - (Серия 20. ¤неркєсіп)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 27
Шаруа (фермер) ќожалыќтарыныњ ќызметі туралы. 2008 жыл = О деятельности крестьянских (фермерских) хозяйств 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 35 б. - (Серия 3. Ауыл, орман жєне балыќ шаруашылыѓы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысында кµрсетілген ќызметтердіњ кµлемі туралы. 2008 жыл = Об объемах оказанных услуг в Восточно-Казахстанской области 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 37 б. - (Серия 6. Ќызмет кµрсету)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысында тауарлар мен ќызмет кµрсетулерді µткізу кµлемі. 2008 жыл = Объем реализации товаров и услуг в Восточно-Казахстанской области 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 85 б. - (Серия 6. Т±тыну рыногы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысында тауарлар мен ќызмет кµрсетулерді µткізу кµлемі. 2008 жылѓы ќањтар-желтоќсан = Объем реализации товаров и услуг в Восточно-Казахстанской области за январь-декабрь 2008 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 60 б. - (Серия 6. Т±тыну рыногы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).

    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-мамыр = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-май 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-март 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-сєуір = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-апрель 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-тамыз = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-август 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-шілде = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-июль 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-ќазан = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-октябрь 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-ќырк‰йек = Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-сентябрь 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 19 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік µнімдері жєне кµрсетілген ќызметтері(ќатынас т‰рлері бойынша) туралы 2008 жылѓы = О продукции и услугах транспорта в Восточно-Казахстанской области за 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 34 б. - (Серия 5. Кµлік)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ негізгі ќ±рал-жабдыќтары 2004-2008 жылдар = Основные средства Восточно-Казахстанской области 2004-2008 годы : статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 47 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистикалыќ тіркелімі 2003-2009 ж.ж. = Статистический регистр Восточно-Казахстанской области 2003-2009 г.г. : статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 62 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан цифрларда. 2004-2008 = Восточный Казахстан в цифрах 2004-2008: Статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, ШЌО статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 233 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ш 65
ШЌО-ныњ негізгі ќорлары. 2008 жыл : статистикалыќ материал : Основные фонды ВКО за 2008 год. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2008. - 97 б. - (Серия 11. Ќаржы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Э 40
Экономикалыќ ќызмет т‰рлері бойынша ж±мыскерлердіњ саны мен жалаќысы. 2009 жылѓы ќањтар-тамыз = Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности Январь-август 2009 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 37 б. - (Серия 13. Халыќтыњ ж±мыспен ќамтылуы жєне ењбекаќы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Э 40
Экономикалыќ ќызмет т‰рлері бойынша ж±мыскерлердіњ саны мен жалаќысы. 2009 жылѓы ќањтар-шілде = Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности Январь-июль 2009 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 37 б. - (Серия 13. Халыќтыњ ж±мыспен ќамтылуы жєне ењбекаќы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Э 46
Электр тењгерімі. Энергетикалыќ жабдыќтардыњ ќ±рамы. 2008 жылѓы = Электробаланс. Состав энергетического оборудования за 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 22 б. - (Серия 20. ¤неркєсіп)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ќ 18
Ќазаќстан Республикасында т±рѓын ‰й, µндірістік жєне автожол маќсатындаѓы ќ±рылыстардыњ жекелеген типтері бойынша баѓа индекстері. 2008 жыл = Индексы цен по отдельным типам сооружений жилищного, производственного и автодорожного назначения в Республике Казахстан 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 50 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311 Ќ 77
Ќ±рылыс пен объектілерді іске ќосу туралы мєлімет. 2008 жыл = Сведения о строительстве и вводе в действие объектов 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 31 б. - (Серия 4. Ќ±рылыс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311(574.42) Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстанныњ µнеркєсібі 2004-2008 жылдар = Промышленность Восточного Казахстана 2004-2008 годы (статистический сборник) : Статистикалыќ жинаќ / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 77 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311(574.42) Ш 65
ШЌО - ныњ ірі жєне орта кєсіпорындары (±йымдары) ќызметініњ негізгі кµрсеткіштері 2008 жыл = Основные показатели деятельности крупных и средних предприятий (организаций) ВКО за 2008 год  : стат. материал / Агентство РК по статистике. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 109 б. - (Ќаржы ; № 11)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:001(574.42) Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кєсіпорындардыњ инновациялыќ ќызметі туралы 2008 жыл = Об инновационной деятельности предприятий в Восточно-Казахстанской области за 2008 год : стат. материал / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 38 c. : табл. - (Инновациялар жєне туризм ; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:004(574.42) Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысында аќпараттыќ технологияларды пайдалану туралы 2008 жыл = Об использовании информационных технологий в Восточно-Казахстанской области за 2008 год  : стат. материал / Агентство РК по статистике. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 39 б. - (Инновациялар жєне туризм ; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33 О-15
Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар = Социально-экономическое развитие области за январь 2009 года   : статистикалыќ материал, N 1 / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті, 2009. - 152 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33 О-15
Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар-аќпан = Социально-экономическое развитие области за январь-февраль 2009 года   : статистикалыќ материал, N2 / ЌР Статистика агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 159 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33 Ш15
Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз = Социально-экономическое развитие области за январь-март 2009 года   : статистикалыќ материал, N 3 / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті, 2009. - 151 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33 Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы т±тыну баѓаларыныњ индексі: 2009 жылѓы мамыр = Индекс потребительских цен в Восточно-Казахстанской области. Май 2009 года : статистикалыќ  материал / ШЌО статистика департаменті, ЌР статистика жµніндегі агенттігі. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 19 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33  Ш97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы т±тыну баѓаларыныњ индексі: 2009 жылѓы маусым = Индекс потребительских цен в Восточно-Казахстанской области. Июнь 2009 года : статистикалыќ  материал / ШЌО статистика департаменті, ЌР статистика жµніндегі агенттігі. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 28 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33Ш97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы т±тыну баѓаларыныњ индексі: 2009 жылѓы сєуір = Индекс потребительских цен в Восточно-Казахстанской области. Апрель 2009 года : статистикалыќ  материал / ШЌО статистика департаменті, ЌР статистика жµніндегі агенттігі. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 28 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы т±тыну баѓаларыныњ индексі: 2009 жылѓы шілде = Индекс потребительских цен в Восточно-Казахстанской области. Июль 2009 года : статистикалыќ  материал / ШЌО статистика департаменті, ЌР статистика жµніндегі агенттігі. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 28 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33 Ш97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы т±тыну баѓаларыныњ индексі: 2009 жылѓы ќырк‰йек = Индекс потребительских цен в Восточно-Казахстанской области. Сентябрь 2009 года : статистикалыќ  материал / ШЌО статистика департаменті, ЌР статистика жµніндегі агенттігі. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 28 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33(574.42) Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-мамыр = Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-май 2009 года : статистикалыќ  материал, № 5 / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 155 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33(574.42)Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-маусым = Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-июнь 2009 года : статистикалыќ  материал, № 6 / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 146 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33(574.42)Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-сєуір = Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-апрель 2009 года : статистикалыќ  материал, № 4 / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 143 б
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1).
.    311:33(574.42)Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-тамыз = Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-август 2009 года : статистикалыќ  материал, № 8 / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 155 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:33(574.42)Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-ќырк‰йек = Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-сентябрь 2009 года : статистикалыќ  материал, № 9 / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 147 б
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1).
    311:330.322 И55
Инвестициялыќ ќызмет жайлы мєліметтер. 2008 жыл = Сведения об инвестиционной деятельности 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 25 б. - (Серия 8. Инвестициялар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:338.5Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ ќалалары мен аудан орталыќтарындаѓы тауарлар мен ќызмет кµрсетулерге бµлшек сауда баѓалары: 2009 жылѓы маусым = Розничные цены на товары и услуги в городах и районных центрах Восточно-Казахстанской области. Июнь 2009 года : статистикалыќ материал / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, ШЌО статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 16 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:338.5Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ ќалалары мен аудан орталыќтарындаѓы тауарлар мен ќызмет кµрсетулерге бµлшек сауда баѓалары: 2009 жылѓы наурыз = Розничные цены на товары и услуги в городах и районных центрах Восточно-Казахстанской области. Март 2009 года : статистикалыќ материал / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, ШЌО статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 16 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:338.5Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ ќалалары мен аудан орталыќтарындаѓы тауарлар мен ќызмет кµрсетулерге бµлшек сауда баѓалары: 2009 жылѓы ќырк‰йек = Розничные цены на товары и услуги в городах и районных центрах Восточно-Казахстанской области. Сентябрь 2009 года : статистикалыќ материал / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, ШЌО статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 16 б. - (Серия 9. Баѓалар)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
   311:37 Е40
2008/2009 оќу жылыныњ басына Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы техникалыќ жєне кєсіптік білім беру жайлы. 2009 жыл = Техническое и профессиональное образование в Восточно-Казахстанской области на начало 2008/2009 учебного года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 39 б. - (Серия 14. Єлеуметтік жєне ‰й шаруашылыѓы статистикасы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
   311:37Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ білім беру ±йымдарымен кµрсетілген ќызметтер кµлемі туралы: 2009 жылѓы шілде-ќырк‰йек = Об объеме оказанных услуг организациями образования Восточно-Казахстанской области. за июль-сентябрь 2009 года : статистикалыќ  материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 11 б. - (Серия 14. Єлеуметтік жєне демографиялыќ статистика)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:620.9Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ отын-энергетикалыќ балансы. 2008 жыл = Топливно-энергетический баланс Восточно-Казахстанской области 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 13 б. - (Серия 7. Сауда)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:628.1(574.42)С 85
Су ќ±быры ќ±рылѓыларыныњ ж±мысы жайлы = О работе водопроводных сооружений. 2009 год  : стат. материал / Агентство РК по статистике. - ¤скемен, 2009. - 23 б. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
 311:629.331(574.42) Ш97
Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы автомобильдерге жанармай ќ±ю жєне газ ќ±ю стансаларыныњ ќызметі жайында 2008 жыл = О деятельности автозаправочных и газозаправочных станций в Восточно-Казахстанской области. За 2008 год  : стат. материал / Агентство РК по статистике. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2008. - 28 б. : табл. - (Рынок товаров; № 19)
Экземпляры: всего:1 – ЧЗ(1).
 311:631/635 А91
Ауыл (село) дамуыныњ мониторингі. 2009 жылѓы ќањтар-маусым = Мониторинг развития аула(села). Январь-июнь 2009 года  : тоќсан сайын шыѓатын статистикалыќ жинаќ / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 131 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
 311:631/635А 91
Ауыл (село) дамуыныњ мониторингі. 2009 жылѓы ќањтар-ќырк‰йек  = Мониторинг развития аула(села). Январь-сентябрь 2009 года  : тоќсан сайын шыѓатын статистикалыќ жинаќ / Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 137 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:631/635Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ ауыл шаруашылыѓы 2004-2008 ж.ж. = Сельское хозяйство Восточно-Казахстанской области 2004-2008 г.г. : статистикалыќ жинаќ. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 151 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:69М 46
Мердігерлік ќ±рылыс ж±мыстарыныњ орындалуы туралы мєлімет. 2009 жылѓы ќањтар-мамыр = Сведения о выполнении подрядных строительных работ январь - май 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 13 б. - (Серия 4. Ќ±рылыс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:69М 46
Мердігерлік ќ±рылыс ж±мыстарыныњ орындалуы туралы мєлімет. 2009 жылѓы ќањтар-шілде = Сведения о выполнении подрядных строительных работ январь - июль 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 13 б. - (Серия 4. Ќ±рылыс)
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(2).
    311:69М 46
Мердігерлік ќ±рылыс ж±мыстарыныњ орындалуы туралы мєлімет. 2009 жылѓы ќањтар-ќырк‰йек = Сведения о выполнении подрядных строительных работ январь - сентябрь 2009 года : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 13 б. - (Серия 4. Ќ±рылыс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:691Ќ 77
Ќ±рылыс материалдарын, б±йымдар мен ќ±рылымдарды µндіру. 2009 жылѓы ќањтар-маусым = Производство строительных материалов, изделий и конструкции. Январь - июнь 2009 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 15 б. - (Серия 20. ¤неркєсіп)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    311:691Ќ 77
Ќ±рылыс материалдарын, б±йымдар мен ќ±рылымдарды µндіру. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз = Производство строительных материалов, изделий и конструкции. Январь - март 2009 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2009. - 21 б. - (Серия 20. ¤неркєсіп)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
   311:796/799Ш 97 
Шыѓыс Ќазаќстанныњ туризмі 2004-2008 жылдар = Туризм Восточного Казахстана 2004-2008 годы : статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департаменті, 2009. - 52 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    314Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысы халќыныњ кµші-ќоны. 2008 жыл = Миграция населения Восточно-Казахстанской области 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2008. - 20 б. - (Серия 15. Демографиялыќ статистика)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    314Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысы халќыныњ табиѓи ќозѓалысы. 2008 жыл = Естественное движение населения Восточно-Казахстанской области 2008 год : статистикалыќ материал. - ¤скемен : ШЌО облысыныњ статистика басќармасы, 2008. - 18 б. - (Серия 15. Демографиялыќ статистика)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
[311:338.22](574.42)Ш 97
Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ шаѓын кєсіпорындары 2004-2008 жылдар = Малые предприятия Восточно-Казахстанской области 2004-2008 годы : статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, ШЌО статистика басќармасы. - ¤скемен, 2009. - 40 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
Демографиялыќ жылнама
   314(574.42)Е 40
2008 жылѓы демографиялыќ жылнама = Демографический ежегодник за 2008 год : статистикалыќ жинаќ / ЌР статистика жµніндегі агенттігі, Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика департаменті). - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ статистика басќармасы, 2009. - 50 б
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
Єлеуметтану
    316.6:159.9Ш 978
Шутько О. И. Жетекшініњ басќару ќызметін ж‰зеге асыру ерекшелігіне ±лттыќ психологияныњ ыќпалы Ќазаќстан Республикасында ж‰ргізілген зерттеу материалдары негізінде : монография / О. И. Шутько. - ¤скемен : С. Аманжолов атындаѓы ШЌМУ баспасы, 2009. - 151 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
Саясаттану
    32.001С 15
Садуаќасова Ж.А. Саясаттану : барлыќ мамандыќтардыњ 2 курсыныњ к‰ндізгі бµлімінде оќитын студенттеріне арналѓан баѓдарлама, практикалыќ сабаќтардыњ жоспарлары, СО¤Ж-на арналѓан тесттер мен тапсырмалар / Ж. А. Садуаќасова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 63 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ГН(5).
Ішкі саясат
    323(574)Т 52
Тоќаев Ќ Беласу: общественно-политическая литература / Ќ. -Ж. Тоќаев. - Алматы, 2008. - 551 б.: портр.
Экземпляры: всего:4 - КХ(3), ЧЗ(1).
Саясат
    323/324Ж 37
"Жаћандану жаѓдайында Ќазаќстан дамуыныњ басымдылыќтары: жања кµкжиектер" республикалыќ ѓылыми-тєжірибелік конференциясыныњ материалдары. 3-5 маусым : ѓылыми басылым = "Приоритеты развития Казахстана в условиях глобализации: Новые горизонты" : материалы республиканской научно-практической конференции. - Семей, 2009. - 199 б.
Экземпляры: всего:1 - ПИО(1).

Экономика
    330.322М 45
Мен-инвестормын. - Алматы, 2008. - 160 б. - (¤з ќаражатыњды басќаруды ‰йрен)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1).
Ењбекті ќорѓау
    331.45Б 94
Буханцев Е. Н. Ењбекті ќорѓау : 050702 "Автоматтандыру жєне басќару", 050703 "Аќпараттыќ ж‰йелер", 050704 "Есептеуіш техника жєне баѓдарламалыќ ќамтамасыз ету", 050705 "Математикалыќ жєне компьютерлік ‰лгілеу" жєне 050716 "Аспаптар жасау мамандыќтары бойынша оќитын студенттерге практикалыќ сабаќтарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Е. Н. Буханцев, А. М. Рахметова, Ж. А. Оспанова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 56 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Жерге орналасыру
   332Гр.
Тоѓызова М.М. Жерге орналастырудыњ ѓылыми негіздері : 050903 "Жерге орналастыру" мамандыѓында оќитын студенттерге тєжірибелік сабаќтарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / М. М. Тоѓызова, А. Б. М±хамадиева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 13 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Экономика
    336.2Б 39
Бекболсынова А. С. 091018Салыќ ж‰йесініњ негіздері : оќу ќ±ралы / А. С. Бекболсынова. - Астана: Фолиант, 2007. - 118 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:30 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(25).
Халыќаралыќ экономика
    339.9Гр.
Н±р±мова Ш. Ќ. Халыќаралыќ экономика: экономика жєне менеджмент факультетініњ 050304,050506,050507,050508,050509,050511,050908 мамандыќтары бойынша оќитын студенттеріне СОК¤Ж ж±мыстарын орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Ш. Ќ. Н±р±мова, С. Ж. Байдилдина ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі), Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 17 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    339.9Гр.
Н±р±мова Ш. Ќ. Халыќаралыќ экономика : экономика жєне менеджмент факультетініњ 050304,050506,050507,050508,050509,050511,050908 мамандыќтары бойынша оќитын студенттеріне С¤Ж ж±мыстарын орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Ш. Ќ. Н±р±мова, С. Ж. Байдилдина. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 10 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    339.9Гр.
Н±р±мова Ш. Ќ. Халыќаралыќ экономика : экономика жєне менеджмент факультетініњ 050304, 050506,050507,050509,050511,050908 мамандыќтары бойынша оќитын студенттеріне семинар ж±мыстарын орындауѓа арналѓан єдістемелік н±скаулар / Ш. Ќ. Н±р±мова, С. Ж. Байдилдина ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі), Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 13 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Ќ±ќыќ
343А 23
Аѓыбаев А.Ќылмыстыќ ќ±ќыќ. Жалпы бµлім : оќулыќ / А. Н. Аѓыбаев. - ¤њделіп, толыќтырылѓан 4-басылым. - Алматы: Жеті жарѓы, 2007. - 358 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
   34О 78
Оспанов, Ќайырлы Иманєлі±лы Ќ±ќыќ негіздері / Ќ. И. Оспанов. - Толыќтырылган 2-басылымы. - Алматы : Жеті жарѓы, 2007. - 304 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
   340Т 12
Табанов С Салыстырмалы ќ±ќыќтану негіздері/ С. А. Табанов. - Алматы : Жеті жарѓы, 2003. - 461 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
    340.1Ќ 18
Ќазаќстан Республикасыныњ мемлекеті мен ќ±ќыѓыныњ негіздері : оќулыќ 2 кітаптан т±рады / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі; ред. Е. Баянов
1-ші кітап : оќулыќ / ќ±раст. Е. Баянов. - 3-ші басылым. - Алматы, 2009. - 383 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    340.1Ќ 18
Ќазаќстан Республикасыныњ мемлекеті мен ќ±ќыѓыныњ негіздері : оќулыќ 2 кітаптан т±рады / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі; ред. Е. Баянов
2-ші кітап : оќулыќ / ќ±раст. Е. Баянов. - 3-ші басылым. - Алматы, 2009. - 368 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
 346Т 89
Т±тынушыларды ќорѓау . - Алматы, 2008. - 159 б. - (¤з ќаражатыњды басќаруды ‰йрен)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1).
Зейнетаќымен ќамсыздандыру
    369.542А 39
Алањсыз ќарттыќ. - Алматы, 2008. - 160 б. - (¤з ќаражатыњды басќаруды ‰йрен)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1).
Математика
    51Ж 69
Жолымбаев О.Математика: оќу ќ±ралы / О. М. Жолымбаев, Г. Е. Берікханова. - Алматы, 2004. - 384 б.
Экземпляры: всего:90 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(85).
    51Т 91
Тыныбекова С. Ж. Математика : оќу ќ±ралы / С. Ж. Тыныбекова, Ж. Т. Рахметуллина. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 244 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
 511Ж 69
Жолымбаев О.М.Жоѓары математика: оќулыќ / О. М. Жолымбаев, Г. Е. Берікханова, Э. Т. Бахтинова. - Алматы, 2005. - 363 б.
Экземпляры: всего:90 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(85).

Сызба геометрия
    517.5Б 38
Бейсебай П.Б. Комплекс айнымалы фукциялар теориясы : 050702 "Автоматтандыру жєне басќару", 050716 "Аспаптар жасау" мамандыќтары бойынша оќитын студенттерге арналѓан єдістемелік н±сќау / П. Б. Бейсебай. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 69 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    514.18М 76
Мµлдеков И. О. Сызба геометрия : оќу ќ±ралы / И. О. Мµлдеков, М. Єбдірєсілов. - Алматы : Эверо, 2009. - 141 б.: сызбалар
Экземпляры: всего:9 - КХ(4), ЧЗ(5).
    514.18Ќ 64
Ќонаќбаев К. Ќ. Сызба геометрия: оќу ќ±ралы / К. Ќ. Ќонаќбаев. - Алматы, 2009. - 164 б.: сызбалар
Экземпляры: всего:39 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(34).
Геодезия
    528Гр.
Хасенов Ќ. Б. Дипломдыќ жобалау : 050903 "Жерге орналастыру", 050907 "Кадастр", 050711 "Геодезия жєне картография" мамандыќтарында оќитын студенттерге арналѓан єдістемелік н±сќау / Ќ. Б. Хасенов, Ю. Д. Гусаренко, А. Б. М±хамадиева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 37 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Физика
    53Ќ 60
Ќойшыбаев Н.Физика: аныќтамалыќ ќ±рал / Н. Ќойшыбаев. - Алматы: Атам±ра, 2008. - 295 б.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(1), КХ(1).
    53Ќ 74
Ќ±лбек±лы М Электр жєне магнетизмніњ физикалыќ негіздері : оќу ќ±ралы / М. Ќ±лбек±лы, Ш. Хамраев. - Алматы : Ќарасай, 2009. - 317 б.
Экземпляры: всего:50 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(45).
Теориялыќ механика
   531Т 90
Т‰сіпов А.Инженерлік механика : оќулыќ / А. Т‰сіпов. - Алматы : Ќарасай, 2009. - 317 б.
Экземпляры: всего:50 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(45).
Физика
   539.18Н 86
Н±ркенова Б.Д. Атомдыќ физика : зертханалыќ ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Б. Д. Н±ркенова, Г. К. Мамырбекова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 43 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Материалдар кедергісі
    539.3/.6Ќ 45
Ќасымов А. Е. Жазыќ ќималардыњ геометриялыќ сипаттамалары, ыѓысу жєне б±ралу деформациялары: "Материалдар кедергісі" немесе "Ќолданбалы механика" пєндерін оќитын студенттердіњ µздік ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Е. Ќасымов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 40 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5)

    539.3/.6Гр.
Ќасымов А. Е. Иілу деформациясы: "Матариалдар кедергісі" немесе "Ќолданбалы механика" пєндерін оќитын студенттердіњ µздік ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Е. Ќасымов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 29 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    539.3/.6Ќ 45
Ќасымов А. Е. Материалдар кедергісі : студенттердіњ µздік ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Е. Ќасымов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 117 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    539.3/.6Ќ 45
Ќасымов А. Е. Материалдар кедергісі : студенттердіњ µздік ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Е. Ќасымов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 97 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
  539.3/.6Ќ 45
Ќасымов А. Е. Созылу мен сыѓылу, кернеулер жєне деформациялы к‰йлер теориясы, беріктік жорамалдары: "Материалдар кедергісі" немесе "Ќолданбалы механика" пєндерін оќитын студенттердіњ µздік ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Е. Ќасымов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 40 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
55.553Гр.
Мизерная  М.А. Ќазаќстанныњ пайдалы ќазбалар кенорындарыныњ геологиясы : 050707 "Кен ісі" мамандыѓы бойынша даярланатын студенттерге практикалыќ ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / М. А. Мизерная , Б. Б. Рахимбаева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 11 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Геология
    550Гр.
Борцов В. Д. Пайдалы ќазбаларды іздеу мен барлаудыњ геофизикалыќ єдістері : 180140 Пайдалы ќазбалар кенорындарыныњ геологиясы жєне оларды барлау" мамандыѓы бойынша даярланатын студенттерге зертханалыќ ж±мыстарын орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / В. Д. Борцов, Б. Б. Рахимбаева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 16 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
  550.4Гр.
Рахимбаева Б. Б. Геохимия : 050706 "Пайдалы ќазбалар кенорындарыныњ геологиясы жєне оларды барлау" мамандыѓы бойынша даярланатын студенттерге зертханалыќ ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Б. Б. Рахимбаева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 20 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Экология
    574Э 40
Экология : оќу ќ±ралы / Ф. Ќ. Иштаева, Л. Г. Костарева [и др.]. - Астана : Фолиант, 2008. - 160 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).

¤мір тіршілік ќауіпсіздігі
    614Т 65
Тµлеубаев Б.Є.Радиациялыќ ќауіпсіздік негіздері (ережелері, ќаѓидалары, шаралары) : оќу ќ±ралы / Бахриден Єділ±лы Тµлеубаев. - Павлодар, 2009. - 70 б.
Экземпляры: всего:3 - КХ(2), ЧЗ(1).
 614.8.084Н 86
Н±рѓазина Б. Ќ. Тіршілік ќауіпсіздігі : барлыќ мамандыќтыњ жєне 050731 мамандыќ студенттеріне тєжірибелік сабаќтарѓа арналѓан оќу-єдістемелік н±сќау / Б. Ќ. Н±рѓазина. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 68 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    614.8.084Гр.
Н±рѓазина Б. Ќ. Химиялыќ жєне биологиялыќ ќауіпсіздік негіздері : 050731 "Тіршілік єрекетініњ ќауіпсіздігі жєне ќоршаѓан ортаны ќорѓау" мамандыѓыныњ студенттеріне "Табиѓи суларды талдау єдістері" зертханалыќ ж±мыстарына арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Б. Ќ. Н±рѓазина ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 11 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Машина жасау
    621Гр.
Шєкєрімов Ш. С. Машинажасау µндірісініњ технологиялыќ ‰рдістері : 050712 "Машинажасау" мамандыѓыныњ студенттеріне зертханалыќ ж±мыстарды орындауѓа аранлѓан єдістемелік н±сќау / Ш. С. Шєкєрімов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 20 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
 621.002Т 65
Тµреханова М. Т. Машинажасау технологиясыныњ негіздері : 050712 "Машинажасау" мамандыѓыныњ студенттеріне тєжірибелік ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / М. Т. Тµреханова, А. Г. Мачульский. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 49 б.: сызбалар
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Электротехника
    621.3Гр.
Єсет А. Электротехниканыњ теориялыќ негіздері : 050718 "Электроэнергетика", 050702 "Автоматтандыру жєне басќару", 050716 "Аспаптар жасау" мамандыќтарында оќитын студенттердіњ зертханалыќ ж±мысына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Єсет, В. И. Попов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 20 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    621.38Гр.
Єсет А. Аналогты электронды ќ±рылѓылар : 050716 "Аспаптар жасау" мамандыѓында оќитын студенттердіњ зертханалыќ ж±мысына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Єсет, М. Н. Головков ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 27 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
  621.38Гр.
Єсет А. Аналогты электронды ќ±рылѓылар : 050716 "Аспаптар жасау" мамандыѓында оќитын студенттердіњ іс-тєжірибелік сабаќтарына арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Єсет. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 34 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
¦нтаќты металлургия
    621.762Гр.
Манашева В. Ќ. Сыламаныњ теориясы жєне технологиясы : 050709 "Металлургия" мамандыѓыныњ "¦нтаќты металлургия, композициялыќ материалдар, сыламалар" мамандандыруыныњ студенттеріне зертханалыќ ж±мыстарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / В. Ќ. Манашева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 23 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Машина жасау
    621.81Л 568
Ликунов А. В. Аспаптардыњ бµлшектері жєне т‰йіндері : 050716 "Аспаптар жасау" мамандыѓыныњ студенттеріне тєжірибелік сабаќтарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар мен тапсырмалар / А. В. Ликунов, Д. Е. Елемес, А. Е. Ќасымов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 51 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    621.9Гр.
Шєкєрімов Ш. С. Металл кесетін білдектер : 050712 "Машинажасау" мамандыѓыныњ студенттеріне курстыќ жобаѓа єдістемелік н±сќау / Ш. С. Шєкєрімов. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 35 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Темірбетон ќ±рылымдары
624.012.3/.4(075.8)
Шевляков В.Ф. Темірбетон ќ±рылымдары : 050729 "Ќ±рылыс" мамандыѓы бойынша к‰ндізгі жєне сырттай оќитын студенттерге зертханалыќ ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / В. Ф. Шевляков, О. В. Руденко, Н. У. Шакирова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 24 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Ќ±рылыс
   624.13Ш 34
Шєкірова Н. У. Жер ж±мыстарыныњ µндірісі : 050729 "Ќ±рылыс" мамандыѓыныњ к‰ндізгі жєне сырттай оќитын студенттеріне курстыќ жобаны орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќау / Н. У. Шєкірова, В. В. Третьяков. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 40 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Сумен жабдыќтау
    628.1Гр.
Давыдов Д. Ю. Сумен жабдыќтау жєне канализация ж‰йелеріндегі т±раќсыз ‰рдістер : 050729 "Ќ±рылыс" мамандыѓыныњ "Сумен жабдыќтау жєне канализация" мамандануы бойынша оќитын студенттеріне зертханалыќ сабаќтарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Д. Ю. Давыдов, Г. Ќ. Мамырбекова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 29 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Машина жасау
    629.331Гр.
Жан±заќќызы Г. Бірінші µндірістік іс-тєжірибе : 050713 "Кµлік, кµлік техникасы жєне технологиялар" мамандыѓыныњ студенттеріне арналѓан баѓдарлама / Г. Жан±заќќызы ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 12 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    629.331Гр
Мусин Ж. М. Кµлік техникасы. Кµлік техникасыныњ пайдалану ќасиеттерін есептеу : 050713 "Кµлік, кµлік техникасы жєне технологиялар" мамандыѓыныњ студенттері ‰шін курстыќ жобаны орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар, 2-бµлім / Ж. М. Мусин, Д. М. Мырзабекова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 16 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    629.331Гр.
Мусин Ж. М. Кµлік техникасы. Кµлік техникасыныњ тартуын есептеу : 050713 "Кµлік, кµлік техникасы жєне технологиялар" мамандыѓыныњ студенттері ‰шін курстыќ жобаны орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар, 1 бµлім / Ж. М. Мусин, Д. М. Мырзабекова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 14 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    629.331Гр.
Сидоренко А.М. Оќу іс-тєжірибесі: 050713-"Кµлік, кµлік техникасы жєне технологиялар" мамандыѓыныњ 1 курс студенттеріне арналѓан баѓдарлама / А. М. Сидоренко, Г. Жан±заќќызы. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 9 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
  629.36А 44
Алиев Б. А.  Трактор мен автомобиль теориясыныњ негіздері : оќулыќ / Б. А. Алиев. - Астана : Фолиант, 2007. - 239 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:60 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(55).
Орман шаруашылыѓы
    630Гр.
Еспергенов Ж. Ќ. Дипломдыќ жобалау : 050807 "Орман шаруашылыѓы ісі" мамандыѓыныњ студенттеріне арналѓан єдістемелік н±сќау / Ж. Ќ. Еспергенов, Е. А. Асанѓалиев ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 15 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(3), ЧЗ(2), 3С(5).
    630Гр.
Еспергенов Ж. Ќ. Орман жєне жануарлар д‰ниесін ќорѓау жµніндегі мемлекеттік орманшылыќ мекемесінде орманды кесуді жобалау : 050707 "Орман шаруашылыѓы ісі" мамандыѓыныњ к‰ндізгі, сырттай жєне орта кєсіптік білім негізінде сырттай оќитын студенттеріне курстыќ жобалауѓа арналѓан єдістемелік н±сќау / Ж. Ќ. Еспергенов, Е. А. Асанѓалиев ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 18 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(3), 3С(5), ЧЗ(2).
Ауыл шаруашылыѓы
    631/635С 90
С‰лейменова Н. Ш. Шыѓыс Казаќстанныњ егіншілігі жєне ауылшаруашылыќ даќылдарын µсіру технологиясыныњ аймаќтыќ негізі : оќу ќ±ралы / Н. Ш. С‰лейменова, Ж. Ќ. Еспергенов, Е. А. Асанѓалиев ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 95 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).

Мал шаруашылыѓы
    636/639Б 41
Белгінов А. Т. Мал шаруашылыѓындаѓы процестерді механикаландыру : 050806 "Агроинженерия" мамандыѓыныњ студенттеріне арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Т. Белгінов, Н. Т. Алдабергенов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 45 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    636/639Д 183
Данилов М. С. Мал шаруашылыѓы негіздері : оќу ќ±ралы / М. С. Данилов ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 104 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Іс ќаѓаздарын ж‰ргізу
    651Б 83
Букенева Ж.М. Мемлекеттік тілде ісќаѓаздарын ж‰ргізу : аќпараттыќ технологиялар жєне энергетика факультетініњ студенттері ‰шін практикалыќ сабаќтарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Ж. М. Букенева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 59 б.
Экземпляры: всего:5 - КХ(5).
    651Ж 79
Ж‰кенова М.Ѓ.Іс ќаѓаздарын ж‰ргізу : оќу ќ±ралы / М. Ѓ. Ж‰кенова. - Астана : Фолиант, 2008. - 182 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:30 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(25).
Бухгалтерлік есеп
   657Д 22    657Б 20
Байтікенова Г. Є. Бухгалтерлік есеп жєне аудит : 050506 "Экономика",050507 "Менеджмент", 050509 "Ќаржы", 050511 "Маркетинг", 050908 "Баѓа" мамандыќтары бойынша орта, орташа арнайы негізінде оќитын студенттерге арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Г. Є. Байтікенова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 91 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    657.6Б 20
Байтікенова Г. Є. Ќаржылыќ баќылау жєне аудит : 050508 "Есеп жєне аудит", 050509 "Ќаржы" мамандыќтарыныњ студенттеріне тєжірибелік сабаќтарды ж‰ргізуге арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Г. Є. Байтікенова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 64 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Дєулетханова Ж. Д. Ќаржылыќ бухгалтерлік есеп : 050509 "Ќаржы" мамандыѓы бойынша оќитын студенттерге тєжірибелік сабаќтарды µткізуге арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Ж. Д. Дєулетханова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 49 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    657Д 22
Дєулетханова Ж. Д. Компанияныњ ќаржылыќ есептемесі : 050509 "Ќаржы" мамандыѓы бойынша оќитын студенттерге тєжірибелік сабаќтарды µткізуге арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Ж. Д. Дєулетханова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 48 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5). 

657.47 Ќ64
Ќон±спаева А. Т. Басќарудаѓы талдау : 050509 "Ќаржы" мамандыѓы бойынша оќитын студенттерге практикалыќ дєрістерді орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / А. Т. Ќон±спаева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 46 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    657М 13
Мадиярова Э.С. Бухгалтерлік есепті компьютерлендіру : 050506 "Экономика",050508 "Есеп жєне аудит",050509 "Ќаржы" мамандыќтары бойынша к‰ндізгі оќу бµлімінде оќитын студенттерге арналѓан оќу-єдістемелік н±сќаулар / Э. С. Мадиярова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 66 б.
        Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5). 
Металлургия
    669.1Гр.
Тоѓызов М.З. Ќара жєне т‰сті металдар мен ќорытпалар µндірісініњ технологиясы І : 050709 "Металлургия" мамандыѓы студенттерініњ µздік ж±мыстарды оќытушыныњ ќатысуымен жєне студенттерініњ жеке орындауына арналѓан єдістемелік н±сќаулар / М. З. Тоѓызов, В. С. Жаглов, З. В. Шерегеда. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 29 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    669.1Т 50
Тоѓызов М.З. Ќара жєне т‰сті металдар мен ќорытпалар µндірісініњ технологиясы ІІ : 050709 "Металлургия" мамандыѓы студенттерініњ µздік ж±мыстарды оќытушыныњ ќатысуымен жєне студенттердіњ µздерініњ жеке орындауына арналѓан єдістемелік н±сќаулар / М. З. Тоѓызов, В. С. Жаглов, З. В. Шерегеда. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 51 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Ќ±рылыс
    691Х 18
Хамзин С.Ќ.Ќ±рылыс материалдары (зертханалыќ-практикалыќ ж±мыстар) : оќу ќ±ралы / С. Ќ. Хамзин, Ф. Б. Єбдіш‰кір. - Астана : Фолиант, 2007. - 139 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:30 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(25).
Ќ±рылыс материалдары
    691.434Гр.
Манашева В. Ќ. Техникалыќ ќыш технологиясы : 050709 "Металлургия" мамандыѓыныњ "¦нтаќты металлургия, композициялыќ материалдар, сыламалар" мамандандыруыныњ студенттеріне СО¤Ж арналѓан єдістемелік н±сќаулар / В. Ќ. Манашева, Г. А. Кокаева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 20 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    691.434Гр.
Манашева В. Ќ. Техникалыќ ќыш технологиясы : 050709 "Металлургия" мамандыѓыныњ "¦нтаќты металлургия, композициялыќ материалдар, сыламалар" мамандандыруыныњ студенттеріне зертханалыќ ж±мыстарѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / В. Ќ. Манашева, Г. А. Кокаева. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 25 б.

Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
¤рт ќауіпсіздігі
    699.81Гр.
Н±рбаева Н. А. Аѓаш конструкцияларыныњ наќты отќа тµзімділік шегін аныќтау : "Ењбекті ќорѓау" жєне "¤рт ќауіпсіздігі" пєндерінен барлыќ мамандыќтардыњ студенттері ‰шін практикалыќ ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар / Н. А. Н±рбаева, А. А. Лагутин. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 19 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Архитектура
    725Б 46
Бендер М. П. Ірі µлшемді элементті азаматтыќ ѓимараттар : 050729 "Ќ±рылыс", 050420 "Сєулет", 050421 "Сєулет ортасыныњ дизайны", 050732 "Стандарттау, метрология жєне сертификаттау" мамандыќтары бойынша бакалаврларѓа арналѓан теориялыќ курс бойынша єдістемелік н±сќау, 2 бµлім / М. П. Бендер, А. О. Азанг±лова, М. В. Дубгорн ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 122 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
    725Б 46
Бендер М. П. Азаматтыќ ѓимараттар : 050729 "Ќ±рылыс", 050420 "Сєулет µнері" бакалаврлары мен студенттеріне арналѓан дєрістер конспектілері / М. П. Бендер, А. О. Азанѓ±лова, М. В. Дубгорн. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 172 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Сурет
    74Гр.
Драчева Л.В. Сурет : суреттен 050420 "Сєулет", 050421 "Дизайн" мамандыќтарына т‰сушілерге жєне сырттай оќушыларѓа арналѓан тапсырмалар ќосылѓан єдістемелік н±сќау / Л. В. Драчева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2008. - 18 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЗИ(5).
Инженерлік графика
    744Е 83
Есм±хан Ж. М. Техникалыќ сызу: оќу ќ±ралы / Ж. М. Есм±хан. - Алматы : Білім, 2007. - 135 б. : черт.
Экземпляры: всего:30 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(25).
Спорт
    796.032.2Е 49
Елубай, Оњдасын Айшылыќ алысќа алты сапар / О. Елубай. - ¤скемен : Рекламный Дайджест, 2009. - 415 б.: фото
Экземпляры: всего:30 - КХ(29), ЧЗ(1).
Тіл білімі
    81Є 53
Єлеуметтік лингвистика терминдерініњ сµздігі = Словарь социолингвистических терминов: сµздігі / Э. Д. С‰лейменва [и др.]. - Алматы : Арман-ПВ, 2008. - 391 б.
Экземпляры: всего:25 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(20).
Аѓылшын тілі
    811.111Е 782
Ерохина Л. Н. Аѓылшын тілі : ќазаќ тілінде оќитын барлыќ мамандыќтардыњ 2 курс студенттеріне 2009 жылѓы аралыќ мемлекеттік баќылауѓа дайындалуѓа аранлѓан тест тапсырмаларыныњ жинаѓы / Л. Н. Ерохина, А. А. Жамалиева, С. Б. Оспанова ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 143 б.
Экземпляры: всего:5 - КХ(5).
   811.112.2А 14
Абдрахманова Т. М. Неміс тілі : барлыќ мамандыќтар бойынша ќазаќ тілінде оќытылатын студенттеріне арналѓан неміс тілініњ техникалыќ терминдер сµздігі / Т. М. Абдрахманова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 54 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Ќазаќ тілі
    811.512.122(075.8)
Бект±ров Ш.К.Ќазаќ тілі. Ана тілі дењгейінде ‰йрету ќ±ралы : оќулыќ / Ш. К. Бект±ров, А. Ш. Бект±рова. - Алматы : Атам±ра, 2008. - 336 б.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1).
    811.512.122И 83
Исаева Ж.А.Ќазаќ тілі : єдістемелік н±сќау: жалпы білім беретін мектептіњ ќоѓамдыќ-гуманитарлыќ баѓытындаѓы 10-сынып м±ѓалімдеріне арналѓан ќ±рал / Ж. А. Исаева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі. - Алматы : Мектеп, 2006. - 69 б: табл.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
   811.512.122М 80
Мухамадиева Н.Ќ.Іскерлік ќазаќ тілі: оќу ќ±ралы / Н. Ќ. Мухамадиева. - Астана : Фолиант, 2007. - 152 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:30 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(25).
    811.512.122С 31
Сейлхан А.Ќ. Ќазаќ тілі : тау-кен металлургиялыќ факультетініњ студенттеріне µздік жєне оќытушы мен студент арасындаѓы ж±мыстарды орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќау / А. Ќ. Сейлхан, З. С. Советова. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 62 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5).
Єдебиеттану
    82.0(574)М 16
Маќпыр±лы С.Ќазаќ єдебиеті: оќулыќ, ІІ бµлім / С. Маќпыр±лы. - Астана : Фолиант, 2007. - 281 б. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:60 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(55).
    82.0(574)М 16
Маќпыр±лы С.Ќазаќ єдебиеті: оќулыќ, І бµлім / С. Маќпыр±лы, Т. Сыдыќов. - Астана : Фолиант, 2007. - 191 б.: портр. - (Кєсіптік білім)
Экземпляры: всего:60 - КХ(2), ЧЗ(3), АУЛ(55).
    82.0(574)Ш 34
Шєкєрімтану мєселелері  : сериялыќ ѓылыми жинаќ / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Семей мемлекеттік педагогикалыќ институты, Шєкєрімтану ѓылыми-зерттеу орталыѓы. - Алматы: Раритет. - 2007
Т.1. - 2007. - 448 б.
    82.0(574)Ш 34
Шєкєрімтану мєселелері  : сериялыќ ѓылыми жинаќ / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Семей мемлекеттік педагогикалыќ институты, Шєкєрімтану ѓылыми-зерттеу орталыѓы. - Алматы : Раритет. - 2007
Т.2. - 2007. - 376 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
    82.0(574)Ш 34
Шєкєрімтану мєселелері  : сериялыќ ѓылыми жинаќ / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Семей мемлекеттік педагогикалыќ институты, Шєкєрімтану ѓылыми-зерттеу орталыѓы. - Алматы : Раритет. - 2007
Т.3. - 2007. - 376 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
    82.0(574)Ш 34
Шєкєрімтану мєселелері  / ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Семей мемлекеттік педагогикалыќ институты, Шєкєрімтану ѓылыми-зерттеу орталыѓы. - Алматы : Раритет. - 2007
Т.4. - 2007. - 304 б.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1).
Кµркем єдебиет
   821.512.122С 28
Сєрсеке М.Ел жадында ќалса игі = Повести молодых лет : деректі хикаяттар / М. Сєрсеке. - Астана: Фолиант, 2008. - 244 б.
Экземпляры: всего:9 - ХА(9).
    821.512.122Є 82
Єуезов М.Абай жолы: роман-эпопея, ‡шінші кітап / М. Єуезов. - Алматы : Жазушы, 2007. - 383 б.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3).
    821.512.122Є 82
Єуезов М.Абай жолы : роман-эпопея, Тµртінші кітап / М. Єуезов. - Алматы: Жазушы, 2007. - 399 б.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3).
   821.512.122Є 82
Єуезов М.Абай жолы : роман-эпопея, Бірінші кітап / М. Єуезов. - Алматы: Жазушы, 2007. - 366 б.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3).
    821.512.122Є 82
Єуезов М.Абай жолы: роман-эпопея, Екінші кітап / М. Єуезов. - Алматы: Жазушы, 2007. - 431 б.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3).
Тарих
    94 (574)Гр.
Айдарбаева Р. Ќ. Ќазаќстан тарихынан тестілер жинаѓы : оќу-єдістемелік н±сќау / Р. Ќ. Айдарбаева ; ЌР білім жєне ѓылым министрлігі, Д.Серікбаев атындаѓы ШЌМТУ. - ¤скемен : ШЌМТУ, 2009. - 25 б.
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ГН(5).
   94 (574)Ќ 18
Ќазаќстан тарихы кµне заманнан б‰гінге дейін (очерк): учебник / Ж. К. Таймагамбетов, К. М. Байпаќов. - Алматы, 2008. - 446 б.
Экземпляры: всего:43 - КХ(1), ГН(4), АУЛ(38).

	

Наука

    001.89:378(075.8) К 891
Кузнецов, Игорь Николаевич Диссертационные работы. Методика подготовки и оформления: учеб.-метод. пособие / И.Н.Кузнецов. - Изд. 3-е, перераб. и доп. - М.: Дашков и К, 2007. - 453 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
		Информационные технологии. Вычислительная техника
   
    004.41(075.8) Б 734
Богданов, Вадим Валерьевич Управление проектами в Microsoft Project 2003: учеб. пособие / В.В.Богданов. - СПб. [и др.]: Питер, 2006. - 603 с. : рис., - (Учебный курс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    004.65 Г 537
Гленн, Уолтер Ж. Мicrosoft Exchande Server 2003. Справочник администратора: пер. с англ. / У.Ж..Гленн, Б. Инглиш. - М.: СП ЭКОМ, 2005. - 719 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    004.43 Д 466
Динман, Максим Исакович С++. Освой на примерах: произв.-практ. изд. / М.И.Динман. - СПб.: БХВ-Петербург, 2006. - 376 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    004(075.32) Е 729
Ермеков, Нурмуханбет Турлынович Основы вычислительной техники: учебник / Н.Т.Ермеков. - Астана: Фолиант, 2006. - 210 с.: табл. - (Профессиональное образование)
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    004.92 К 90
Кулагин Б. Ю. 3D Studio Max 3.0: от объекта до анимации: произв.-практ. изд. / Б.Ю.Кулагин. - СПб. [и др.]: БХВ-Санкт-Петербург, 2000. - 470 с.: ил. - (Мастер: практическое руководство)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    004.43 М 747
Мозговой М. В. С++ мастер-класс. 85 нетривиальных проектов, решений и задач / М.В.Мозговой. - СПб.: Наука и техника, 2007. - 265 с.: табл. - (Секреты мастерства )
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    004.738.5 М 804
Моррисон, Мишель HTML&XML для начинающих: пер. с англ. / М.Моррисон. - М.: Эком, 2002. - 383 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    004.92 Т 484
Ткачев, Дмитрий Самоучитель AutoCAD 2002: произв.-практ. изд. / Д.Ткачев. - СПб. [и др.]: Питер, 2003. - 414 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    004.92 У 513
Ульрих, Лори Photoshop 7 для Web-дизайна: пер. с англ. / Л.Ульрих. - М.: Кудиц-Образ, 2002. - 384 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    004(075.32) Х-206
Харитонов, Сергей Александрович Информационные системы бухгалтерского учета: учеб. пособие / С.А.Харитонов, Д.В.Чистов, Е.Л.Шуремов; Фин. акад. при Правительстве РФ. - М.: Форум-ИНФРА-М, 2007. - 159 с.: табл.
Экземпляры: всего:7 - ЗЦ(1), КХ(3), ЧЗ(3)
    004.42 Ч-211
Чарнецки, Кшиштоф Порождающее программирование. Методы, инструменты, применение: произ.-практ. изд. / К.Чарнецки, У.Айзенекер; пер. с англ. Ю.Гороховский. - СПб. [и др.]: Питер, 2005. - 730 с. : табл. - (Для профессионалов)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Стандартизация

    006(075.8) Р 155
Радкевич, Яков Михайлович Метрология, стандартизация и сертификация: учебник / Я.М.Радкевич, А.Г.Схиртладзе, Б.И.Лактионов. - М.: МГГУ, 2003. - 788 с.: ил. - (Высшее горное образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Философия

    130.2(075.8) В 676
Волкова, Диана Владимировна Культурология : учеб. пособие / Д.В.Волкова, А.Ю.Новиков. - Ростов н/Д: Феникс, 2008. - 315 с. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    130.2(075.8) В 753
Воронкова, Людмила Петровна Культурология : учеб. пособие / Л.П.Воронкова. - М.: Финансы и статистика, 2008. - 253 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    1(075.8) К 242
Кармин, Анатолий Соломонович Философия. Рационализм и материализм ХХI века: учебник / А.С.Кармин, Г.Г.Бернацкий. - 2-е изд. - СПб. [и др.]: Питер, 2006. - 533 с.: табл. - (Учебник для вузов)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    130.2(075.8) К 772
Кравченко, Альберт Иванович Культурология: учебник / А.И.Кравченко; МГУ им. Ломоносова. - М.: Проспект, 2008. - 283 с.: ил.
Экземпляры: всего:2 - ГН(2)
Психология

    159.9 К 246
Карнеги, Дейл Как завоевывать друзей и оказывать влияние на людей. Как вырабатывать уверенность в себе и влиять на людей, выступая публично. Как перестать беспокоиться и начать жить: науч.-популяр. лит. / Д.Карнеги. - М.: Альта-Принт, 2005. - 639 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    159.9 К 56
Ковалев С.Э. Рефлексивный ум. Опыт экспериментального исследования рефлексии: монография / С.Э.Ковалев; М-во образования и науки РК. - Усть-Каменогорск: Изд-во ВКГУ им. С. Аманжолова, 2007. - 69 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    159.9(075.8) Л 86
Лурия, Александр Романович Лекции по общей психологии : учеб. пособие / А.Р.Лурия. - СПб. [и др.]: Питер, 2007. - 319 с. : табл. - (Мастера психологии)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    159.9(075.8) Н 506
Немов, Роберт Семенович Психология: учебник / Р.С.Немов. - М.: Юрайт, 2009. - 639 с.: ил. - (Основы наук)
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ГН(2)
    159.9(075.8) О-28
Общая психология: учеб. пособие / И.Г.Антипова [и др.]; под ред. Е.Н.Рогова. - 3-е изд., испр. и доп. - М.; Ростов н/Д: МарТ, 2008. - 557 с.: табл. - (Учебный курс)
Экземпляры: всего:5 - КХ(1), ГН(1), АУЛ(3)
Религия

    2:327 О-53
Олбрайт, Мадлен Религия и мировая политика: обществ.-полит. лит. / М.Олбрайт, Б.Вудвард; пер. с англ. А.Денисов. - М.: Альпина Бизнес Букс, 2007. - 352 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)	
Статистика

    311(574.42) В 78
Восточный Казахстан 2009 = Шыѓыс Ќазаќстан 2009: краткий стат. справочник / Упр. статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 84 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(1), КХ(1)
    311:334.012.64(574.42) Д 399
Деятельность малых предприятий в ВКО за 2008 год: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 102 с.: табл. - (Финансы; № 11)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:001(574.42) Н 346
Научно-техническая деятельность в Восточно-Казахстанской области за 2008 год: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 34 с.: табл. - (Инновации и туризм; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:631/635(574.42) О-11
О деятельности сельхозпредприятий. 2008 год: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 90 с.: табл. - (Сельское, лесное и рыбное хозяйство; № 3)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
О продукции и услугах транспорта в Восточно-Казахстанской области за 2008 год = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік µнімдері жєне кµрсетілген ќызметтері(ќатынас т‰рлері бойынша) туралы 2008 жылѓы: статистический материал. - ¤скемен: Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 34с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    311:628.1(574.42) С 85
О работе водопроводных сооружений. 2009 год = Су ќ±быры ќ±рылѓыларыныњ ж±мысы жайлы: стат. материал / Агентство РК по статистике. - Усть-Каменогорск: Упр. статистики ВКО, 2009. - 23 с. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

   311:331.5(574.42) О-752
Основные индикаторы рынка труда в Восточно-Казахстанской области за 2008 год: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 33 с. : табл. - (Занятость населения и оплата труда ; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:334(574.42) О-752
Основные показатели деятельности малых предприятий (организаций) ВКО. За октябрь-декабрь 2008 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 60 с.: табл. - (Финансы; № 11)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:331.5(574.42) О-752
Основные показатели по труду в промышленности. 2008 год: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. – 15 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:331.5(574.42) О-752
Основные показатели по труду. 2008 год: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 32 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-апрель 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-июнь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-май 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-март 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 17 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-сентябрь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 15 с. : табл. - (¤неркєсіп; № 2)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-июль 2009 год: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с : табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-ноябрь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-октябрь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности (в натуральном выражении). Январь-февраль 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 16 с. : табл. - (¤неркєсіп; № 2)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 12 с. : табл. - (¤неркєсіп; № 2)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-август 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-август 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 18 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-апрель 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-июль 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-май 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-ноябрь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-октябрь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 10 с.: табл. - (Промышленность; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы промышленности. Январь-февраль 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 9 с.: табл. - (¤неркєсіп ; № 2)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области. Январь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 19 с.: табл. - (Транспорт и связь ; № 5)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) О-752
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области. Январь-февраль 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 19 с.: табл. - (Транспорт и связь; № 5)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-апрель 2009 года = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-сєуір : статистический материал. - ¤скемен : Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 19 с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-июль 2009 года = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-шілде : статистический материал - ¤скемен : Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 19 с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-май 2009 года = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-мамыр : статистический материал. - ¤скемен : Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 19 с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-март 2009 года = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз  : статистический материал. - ¤скемен : Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 19 с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 97
Основные показатели работы транспорта и связи в Восточно-Казахстанской области за январь-октябрь 2009 года = Шыѓыс Ќазаќстан облысындаѓы кµлік жєне байланыс ж±мысыныњ негізгі кµрсеткіштері. 2009 жылѓы ќањтар-ќазан   : статистический материал. - ¤скемен : Департамент по Статистике ВКО, 2009. - 19 с. - (Серия 5. Транспорт)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311 Ш 65
Основные фонды ВКО за 2008 год = ШЌО-ныњ негізгі ќорлары. 2008 жыл : статистический материал. - ¤скемен : Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ Статистика департамнті, 2008. - 97 с. - (Серия 11. Финансы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:636/639(574.42) П 801
Производство продуктов животноводства во всех категориях хозяйств (окончательные данные). 2008 год: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 68 с.: табл. - (Сельское, лесное и рыбное хозяйство; № 3)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:796/799(574.42) Р 17
Развитие туризма и гостиничного хозяйства в Восточно-Казахстанской области. 2008 год: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2008. - 35 с.: табл. - (Инновации и туризм; № 20)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:69(574.42) С 24
Сведения о выполнении подрядных строительных работ. Январь 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 14 с.: табл. - (Строительство; № 4)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:69(574.42) С 24
Сведения о выполнении подрядных строительных работ. Январь-апрель 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 14 с.: табл. - (Строительство; № 4)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:69(574.42) С 24
Сведения о выполнении подрядных строительных работ. Январь-март 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 14 с.: табл. - (Строительство; № 4)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:69(574.42) С 24
Сведения о выполнении подрядных строительных работ. Январь-февраль 2009 года: стат. материал / Агентство РК по статистике, Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 14 с.: табл. - (Строительство; № 4)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-август 2009 года № 8 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-тамыз: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 89 с: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-апрель 2009 года № 4 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-сэуip : статист. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 88 с : табл.
Экземпляры: всего:3 - ЧЗ(3)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-июль 2009 года № 7 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-шiлge : стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 83 с: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-июнь 2009 года № 6 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-маусым : стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 82 с: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-май 2009 года № 5 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-мамыр : статист. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 76 с : табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-октябрь 2009 года № 10 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-казан: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 84 с: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие Восточно-Казахстанской области за январь-сентябрь 2009 года № 9 = Шыѓыс Ќазаќстан облысыныњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы 2009 жылѓы ќањтар-кыркyйек: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 83 с: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие области. Январь 2009. № 1 = Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар: стат. материал / Управление статистики ВКО, Департамент сатистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 45 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие области. Январь-март 2009. № 3 = Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар-наурыз : стат. материал / Управление статистики ВКО, Департамент сатистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 46 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(1), КХ(1)
    311(574.42) С 692
Социально-экономическое развитие области. Январь-февраль 2009. № 2 = Облыстыњ єлеуметтік-экономикалыќ дамуы. 2009 жылѓы ќањтар-акпан: стат. материал / Управление статистики ВКО, Департамент сатистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 51 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) Ч-671
Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности. Январь 2009 года : стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 40 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) Ч-671
Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности. Январь-февраль 2009 года: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 37 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) Ч-671
Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности. Январь-апрель 2009 год = Экономикалыќ ќызмет т‰рлері бойынша ж±мыскерлердіњ саны мен жалаќысы. 2009 жылѓы ќањтар-сэуip: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 37 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311(574.42) Ч-671
Численность и заработная плата работников по видам экономической деятельности. Январь-май 2009 год = Экономикалыќ ќызмет т‰рлері бойынша ж±мыскерлердіњ саны мен жалаќысы. 2009 жылѓы ќањтар-мамыр : стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 37 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    311:331.5(574.42) Ч-671
Численность работников и оплата труда работников по формам собственности и видам экономической деятельности. 2009 год: стат. материал / Департамент статистики ВКО. - Усть-Каменогорск, 2009. - 20 с.: табл. - (Занятость населения и оплата труда; № 13)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

Социология

    316(075.8) К 772
Кравченко, Альберт Иванович Социология: учебник / А. И. Кравченко, В.Ф. Анурин. - СПб. [и др.] : Питер, 2009. - 431 c. : рис., табл. - (Учебник для вузов)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    316(075.8) С 594
Соколов, Сергей Васильевич Социология : учеб. пособие / С.В. Соколов. - М.: ФОРУМ, 2008. - 399 с.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
Политология

    323:30(47+57)(075.8) Д 332
Денисова, Ирина Петровна Социальная политика: учебник / И.П. Денисова, Л. Р. Клиновенко. - Ростов н/Д: Феникс, 2007. - 345 с. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
   32.001(075.8) К 181
Каменская, Елена Николаевна Политология : учеб. пособие / Е.Н. Каменская. - 2-е изд. - М. : Дашков и К, 2008. - 303 с.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    32.001(075.8) П 504
Политология: учеб. пособие / И.И. Садовая, Г.С. Чернышев, К. А. Радугин ; ред. А. А. Радугин. - 2-е изд., перераб. и доп. - М : Библионика, 2008. - 335 c. - (alma mater). - (Курс лекций)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ГН(1)
    32.001(075.8) П 504
Политология: учебник / Р. Э. Абгарян [и др.]; под ред. С.Г. Киселева. - М.: Проспект, 2008. - 476 с.
Экземпляры: всего:2 - ГН(2)
Экономические науки

    330.101.541(075.8) В 399
Вечканов, Григорий Сергеевич Макроэкономика : учебник / Г.С.Вечканов, Г.Р.Вечканова. - 2-е изд. - СПб. [и др.]: Питер, 2008. - 539 с.: рис., табл. - (Учебник для вузов)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    330.101.542(075.8) В 399
Вечканов, Григорий Сергеевич Микроэкономика: учеб. пособие / Г.С.Вечканов, Г.Р.Вечканова. - СПб. [и др.]: Питер, 2008. - 256 с.: граф., табл. - (Краткий курс)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    330.43(075.8) Г 522
Гладилин, Александр Васильевич Эконометрика: учеб. пособие / А.В.Гладилин, А.Н.Герасимов, Е.И.Громов. - М.: КноРус, 2006. - 227 с.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    330.43(075.8) Д 76
Доугерти, Кристофер Введение в эконометрику: учебник / К. Доугерти; пер. с англ. О.О.Замков, Е.Н.Лукаш, О.Ю.Шибалкин. - Изд. 2-е. - М.: Инфра-М, 2007. - 419 с.: рис., табл. - (Университетский учебник)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    330.4(075.32) К 195
Канке, Алла Анатольевна Логистика: учебник / А.А.Канке, И.П.Кошевая. - Изд. 2-е, испр. и доп. - М.: ИД "Форум" - ИНФРА-М, 2007. - 383 с.: табл. - (Профессиональное образование)
Экземпляры: всего:7 - КХ(3), ЧЗ(4)
    330.101.541(075.8) К 674
Корниенко, Олег Васильевич Макроэкономика: учебник / О.В.Корниенко. - Ростов н/Д : Феникс, 2008. - 361 с. : ил., табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ГН(1)
    330.1(075.8) К 903
Куликов, Леонид Михайлович Экономическая теория: учебник / Л.М.Куликов. - М.: Проспект, 2008. - 428 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    330.1(075.8) Н 845
Носова, Светлана Сергеевна Основы экономики: учебник / С.С.Носова. - 3-е изд., стереотип. - М.: КноРус, 2007. - 311 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    330.1(075.8) П 58
Попов, Александр Иванович Экономическая теория : учебник / А.И.Попов. - 4-е изд. - СПб. [и др.]: Питер, 2006. - 541 с.: табл. - (Учебник для вузов)
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)
    330.322(47+57)(075.8) Я 628
Янковский, Константин Петрович Инвестиции: произв.-практ. изд. / К.П.Янковский. - СПб. [и др.] : Питер, 2007. - 221 с.: табл. - (Краткий курс)
Экземпляры: всего:5 - КХ(2), ЧЗ(3)	
Труд. Наука о труде

    331.108.26(47+57)(075.8) Л 841
Лукичева, Любовь Ивановна Управление персоналом: учеб. пособие / Л.И.Лукичева ; под ред. Анискина Ю.П. - 4-е изд., испр.. - М.: ОМЕГА-Л, 2008. - 263 с. : граф., табл. - (Библиотека высшей школы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    331.45(47+57) Е 924
Ефремова, Ольга Сергеевна Охрана труда от А до Я : произв.-практ. изд. / О.С.Ефремова. - Изд. 4-е, перераб. и доп. - М.: Альфа-Пресс, 2008. - 514 с. : табл.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(1), КХ(1)
    331.45(47+57)(075.8) П 305
Петрова, Марина Сергеевна Основы производства. Охрана труда : учеб. пособие / М.С.Петрова, С.Н.Вольхин, Ю.Л.Хотунцев. - М.: Академия, 2007. - 205 с.: табл. - (Высшее профессиональное образование). - (Педагогические специальности)
Экземпляры: всего:5 - ЗЦ(1), КЦ(1), КХ(1), ЧЗ(2)
Финансы

    336(47+57)(075.8) А 496
Алешин, Валерий Алексеевич Финансы: учебник / В.А.Алешин, А.И.Зотова ; Приоритет. нац. проект "Образование", Южный Федер. ун-т. - Ростов н/Д: Феникс, 2009. - 347 с.: табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    336:338.24(47+57)(075.8) Б 435
Белолипецкий, Василий Георгиевич Финансовый менеджмент : учеб. пособие / В.Г. Белолипецкий ; МГУ им. М.В. Ломоносова. - М.: КноРус, 2008. - 447 с. : табл.
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    336(47+57)(075.8) Б 834
Бородушко, Ирина Васильевна Финансы: учеб. пособие / И.В.Бородушко, Э.К.Васильева, Н.Н.Кузин. - 2-е изд. - СПб. [и др.]: Питер, 2009. - 185 с. - (Краткий курс)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1) 
    336(47+57)(075.8) Д 267
Деева, Анна Ивановна Финансы и кредит : учеб. пособие / А.И.Деева. - М.: КноРус, 2009. - 535 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    336.7(47+57)(075.8) Д 341
Деньги. Кредит. Банки: учебник / Ю.В.Базулин [и др.]; ред. В.В.Иванов, Б.И.Соколов. - 2-е изд., перераб. и доп. - М.: Проспект, 2008. - 848 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    336.7(47+57)(075.8) Д 341
Деньги. Кредит. Банки: учебник / Е.Ф.Жуков, Н.М.Зеленкова, Л.Т.Литвиненко; под ред. Е.Ф. Жукова. - 3-е изд., перераб. и доп. - М.: ЮНИТИ, 2008. - 703 c : табл.
Экземпляры: всего:5 - ЗЦ(1), КХ(2), ЧЗ(2)
    336:338.24(47+57) К 56
Ковалев, Валерий Викторович Введение в финансовый менеджмент: науч. изд. / В.В.Ковалев. - М.: Финансы и статистика, 2007. - 768 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)	
    336(47+57)(075.8) К 703
Корчагин, Юрий Александрович Финансы, денежное обращение и кредит : учеб. пособие / Ю.А.Корчагин, И.П.Маличенко. - Ростов н/Д: Феникс, 2008. - 364 с.: табл. - (Среднее профессиональное образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    336:338.24(47+57)(075.8) М 266
Маркарьян, Эдуард Арамович Финансовый анализ: учеб. пособие / Э.А.Маркарьян, Г.П.Герасименко, С.Э.Маркарьян. - Изд. 6-е, перераб. - М.: КноРус, 2007. - 217 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    336(47+57)(075.32) Р 835
Рудская, Елена Николаевна Финансы и кредит : учеб. пособие / Е.Н.Рудская. - Ростов н/Д: Феникс, 2008. - 573 с.: табл. - (Среднее профессиональное образование)
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    336.7(47+57)(03) С 741
Справочник банковского работника. В 7 т.: нормат. документ. - М.: Гелиос АРВ. - 2006
Ляховский В.С. Т. 7: Справочник по управлению рисками банковской деятельности / В.С.Ляховский, Д.В.Коробейников, П.А.Серебряков; сост. В.С.Ляховский. - 2006. - 575 с.
Экземпляры: всего:10 - ЗЦ(1), КЦ(1), КХ(4), ЧЗ(4)
    336(47+57)(075.8) Ф 591
Финансы: учебник / А.И.Архипов [и др.]; под ред. А.И.Архипова, И.А.Погосова. - М.: Проспект, 2009. - 627 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)

    336(47+57)(075.8) Ф 591
Финансы: учебник / С.А.Белозеров [и др.]; под ред. А.М.Ковалевой . - 2-е изд., перераб. и доп. - М.: Проспект, 2009. - 636 с.: табл.
Экземпляры: всего:3 - ЧЗ(2), КХ(1)
Экономическое положение. Экономическая политика

    338.24(47+57)(075.8) Б 447
Беляев, Виктор Иванович Менеджмент : учеб. пособие / В.И.Беляев. - М.: КноРус, 2009. - 249 с. : рис.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    338.22.021.1(47+57)(075.8) Б 598
Бизнес-планирование: учебник / В.М.Попова [и др.]; под ред. В.М.Попова, С.И.Ляпунова, С.Г.Млодик. - Изд. 2-е, перераб. и доп. - М.: Финансы и статистика, 2008. - 815 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
338.45:69:658(03) Г 467
Гизатуллин, Марат Ингильевич Строительство. Бухгалтерский и налоговый учет: справочник / М.И.Гизатуллин. - М.: ГроссМедиа: РОСБУХ2007. - 279 с. - (Справочник для бухгалтера)
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    338.24(47+57)(075.32) Г 823
Грибов, Владимир Дмитриевич Менеджмент : учеб. пособие / В.Д.Грибов. - 2-е изд., стереотип. - М. : КноРус, 2008. - 275 с. : табл. - (Среднее профессиональное образование)
Экземпляры: всего:4 - КХ(2), ЧЗ(2)
    338.22(47+57)(075.8) Е 833
Есипов, Виктор Ефимович Оценка бизнеса: учеб. пособие / В.Е.Есипов, Г.А.Маховикова, В.В.Терехова. - 2-е изд. - СПб. [и др.]: Питер, 2008. - 457 с. : табл. - (Учебное пособие)
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    338.24(4/9) К 219
Карделл, Стивен Стратегическое сотрудничество. Креативный бизнес-курс : произв.-практ. изд. / С.Карделл ; пер. с англ. К.Ткаченко. - М.: ИТД  Гранд: Фаир-Пресс2005. - 252 с.: табл. - (Британская ассоциация консультантов в области управленческого консультирования)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    338.22.021.1(47+57) Л 249
Лапыгин, Юрий Николаевич Бизнес-план: стратегии и тактика развития компании : практ. пособие / Ю.Н.Лапыгин, Д.Ю.Лапыгин. - М.: ОМЕГА-Л, 2007. - 350 с.: табл. - (Организация и планирование бизнеса)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    338.24(47+57) М 316
Маслов, Дмитрий Владимирович От качества к совершенству. Полезная модель EFQM: произв.-практ. изд. / Д.В.Маслов. - М.: РИА "Стандарты и качество", 2008. - 150 с.: табл. - (Деловое совершенство)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    338.22(47+57)(075.8) С 372
Симионова, Нина Евгеньевна Оценка бизнеса: теория и практика : учеб. пособие / Н.Е.Симионова, Р.Ю.Симионов. - Ростов н/Д: Феникс, 2007. - 571 с. : табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:5 - КХ(2), ЧЗ(3)

    338.24(47+57)(075.8) Ф 277
Фатхутдинов, Раис Ахметович Управленческие  решения: учебник / Р.А.Фатхутдинов. - Изд. 6-е, перераб. и доп. - М.: Инфра-М, 2007. - 343 с.: табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    338.24(47+57)(075.8) Ш 651
Шифрин, Марк Борисович Стратегический менеджмент: учеб. пособие / М.Б.Шифрин. - СПб. [и др.]: Питер, 2008. - 240 с.: табл. - (Краткий курс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Мировая экономика

    339.138(075.8) Г 59
Годин, Александр Михайлович Маркетинг: учебник / А.М.Годин. - Изд. 6-е, перераб. и доп. - М.: Дашков и К, 2008. - 756 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    339.9(075.8) К 755
Кочергина, Татьяна Евгеньевна Мировая экономика: учебник / Т.Е.Кочергина. - Изд. 2-е, перераб. и доп. - Ростов н/Д: Феникс, 2008. - 267 с.: табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    339.9(075.8) К 93
Куренкеева, Гульнара Турдалиевна Внешнеэкономическая безопасность Казахстана : учеб. пособие / Г.Т.Куренкеева ; КазНУ им. Аль-Фараби. - Алматы: Ќазаќ университеті, 2005. - 85 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    339.9(075.8) П 808
Прокушев, Евгений Федорович Внешнеэкономическая деятельность: учебник / Е.Ф.Прокушев. - Изд. 4-е, испр. и доп. - М.: Дашков и К, 2007. - 451 с.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    339.5(47+57)(03) Т 502
Товарная номенклатура внешнеэкономической деятельности Российской Федерации: справ. специалиста по таможенному оформлению. - СПб.: Тирекс, 2004. - 542 c.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Право. Юридические науки

    347(574) Г 756
Гражданский кодекс Республики Казахстан: (общая и особенная части). - Алматы: Юрист, 2009. - 308 с.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    347(574)(075.8) Г 756
Гражданский кодекс Республики Казахстан (Особенная часть) от 1 июля 1999 года №409-1: по состоянию на 1 августа 2007. - Алматы: БИКО, 2007. - 224 с.
Экземпляры: всего:3 - ЧЗ(1), КХ(2)
    342.9(574) К 576
Кодекс Республики Казахстан об административных правонарушениях: законы и законодат. акты. - Алматы: НОРМА-К, 2007. - 308 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)

    34(47+57)(075.8) О-753
Основы государства и права: учеб. пособие / под ред. С.А. Комарова. - 4-е изд. - СПб. [и др.] : Питер, 2003. - 543 с. - (Учебное пособие)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    343.346.2(574) П 683
Правила дорожного движения Республики Казахстан 2006 года. Правила проведения государственного технического осмотра автомототранспортных средств и прицепов к ним 2006 года. Кодекс РК об административных правонарушениях 2006 года. - Введ. с 29.10.05. - Усть-Каменогорск: ИП "С.А. Медведев", 2006. - 152 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    340(47+57)(075.8) Т 338
Теория государства и права: учебник / А.В.Малько [и др.]; под ред. А.В.Малько. - 3-е изд., стереотип. - М.: КноРус, 2008. - 400 с.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Страхование

    368(075.8) Д 332
Денисова, Ирина Петровна Страхование: учеб. пособие / И.П.Денисова. - Изд. 2-е. - М.; Ростов н/Д: МарТ, 2007. - 239 с. - (Учебный курс)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Образование

    378 И 883
Использование программных продуктов фирмы "1С" в учебных заведениях Республики Казахстан : доклады участников IV науч.-практ. конференции 20 ноября 2009 года / Восточно-Каз. гос. техн. ун-т им. Д.Серикбаева, Товарищество с ограниченной ответственностью "1С-Рейтинг". - Усть-Каменогорск: ВКГТУ, 2009. - 204 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(2)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 1: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 458 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 2: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 458 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 3: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 419 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 4: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 382 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)

    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 5: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 493 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 6: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 347 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 7: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 396 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 8: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 461 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 9: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым : НАН РК2008. - 451 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 10: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 322 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 11: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 414 с.: цв.ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 12: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 376 с. : цв.ил., рис.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 13: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 478 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 14: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 372 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 15: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 388 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)

    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 16: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым  НАН РК2008. - 380 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1) 
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 17: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 403 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 18: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 398 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 19: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 407 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 20: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 388 с.: цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 21: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 335 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 22: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 382 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 23: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 396 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 24: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков ; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 401 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)

    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 25: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 337 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)

    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 26: науч. изд. / А П.Сейтешев; ред. Т С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 426 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 27: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 390 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 28: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 416 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 29: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 420 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    37 С 288
Сейтешев, Ажес Петрович Избранные педагогические произведения. В 30 т. Т. 30: науч. изд. / А.П.Сейтешев; ред. Т.С.Садыков; Нац. акад. наук РК. - Алматы: Ѓылым: НАН РК2008. - 405 с. : цв.ил., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Охрана окружающей среды

    502.3:338(075.8) Б 125
Бабина, Юлия Витальевна Экологический менеджмент: учеб. пособие / Ю.В.Бабина, Э.А.Варфоломеева. - М.: ИД Социальные отношения: Перспектива2002. - 207 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    502.3(075.8) К 177
Калыгин, Виталий Геннадьевич Промышленная экология : учеб. пособие / В.Г.Калыгин. - 3-е изд., стереотип. - М.: Академия, 2007. - 431 с.: рис., табл. - (Высшее профессиональное образование). - (Защита окружающей среды)
Экземпляры: всего:5 - КХ(2), ЧЗ(3)
    502.3:338(075.8) П 77
Природопользование: учебник / Э.А.Арустамов [и др.]. - Изд. 8-е, перераб. и доп. - М.: Дашков и К, 2007. - 295 с.: табл.
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЧЗ(2)
    502.3(075.8) П 814
Промышленная экология  : учеб. пособие / В.В.Гутенев [и др.] ; под ред. В.В.Денисова. - М.; Ростов н/Д : МарТ, 2007. - 719 с. : табл. - (Учебный курс)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    502.3(075.8) Т 76
Трофименко, Юрий Васильевич Экология. Транспортное сооружение и окружающая среда : учеб. пособие / Ю.В.Трофименко, Г.И.Евгеньев  ; под ред. Ю.В.Трофименко. - М.: Академия, 2006. - 393 с.: табл. - (Высшее профессиональное образование). - (Защита окружающей среды)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

Математика
    519.2(075.8) Г 561
Гнеденко, Борис Владимирович Курс теории вероятностей: науч. изд. / Б.В.Гнеденко. - Изд. 7-е, испр.. - М. : УРСС, 2001. - 318 с.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Геодезия
	
    528.063(075.8) Б 799
Большаков, Василий Дмитриевич Практикум по теории математической обработки геодезических измерений: учеб. пособие / В.Д.Большаков, Ю.И.Маркузе. - Изд. 2-е, стереотип. - М.: ИД "Альянс", 2007. - 352 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    528.48(075.8) Ф 342
Федотов, Григорий Афанасьевич Инженерная геодезия: учебник / Г.А.Федотов. - Изд. 4-е, стереотип. - М.: Высш. шк., 2007. - 463 с.: ил. - (Для высших учебных заведений). - (Геодезия)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)	
    528.4:332.3(075.8) Н 577
Неумывакин, Юрий Кириллович Земельно-кадастровые геодезические работы: учебник / Ю.К.Неумывакин, М.И.Перский. - М.: КолосС, 2006. - 183 с.: рис., табл. - (Учебники и учебные пособия для студентов высших учебных заведений)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Физика
		
    53(03) Т 761
Трофимова, Таисия Ивановна Физика. 500 основных законов и формул : справочник / Т.И.Трофимова. - Изд. 6-е, стереотип. - М.: Высш. шк., 2007. - 63 с.
Экземпляры: всего:5 - КХ(2), ЧЗ(3)
    53(075.8) Т 761
Трофимова, Таисия Ивановна Краткий курс физики : учеб. пособие / Т.И.Трофимова. - Изд. 4-е, стереотип. - М.: Высш. шк., 2005. - 352 с.: табл., рис.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Термодинамика. Энергетика
		
    536.75 В 321
Веригин, Юрий Алексеевич Синергетические основы процессов и технологий : произв.-практ. изд. / Ю.А.Веригин, С.В.Толстенев ; М-во образования РФ, Федеральное Агентство по образованию, ГОУ ВПО Алтай. гос. техн. ун-т им. И.И.Ползунова, Упр. Федеральных автомоб. дорог "Алтай". - Барнаул : Изд-во АлтГТУ, 2007. - 158 с. : табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)

Химия
	
    54(075.8) Б 484
Бережной, Анатолий Иванович Химия: учеб. пособие / А.И.Бережной, И.В.Росин, Л.Д.Томина. - М.: Высш. шк., 2005. - 18 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

    542(075.8) Н 731
Новиков, Георгий Иванович Общая и экспериментальная химия: учеб. пособие / Г.И.Новиков, И.М.Жарский. - Минск: Современная школа, 2007. - 832 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    54(075.8) П 882
Пузаков, Сергей Аркадьевич Сборник задач и упражнений по общей химии: сб. задач / С.А.Пузаков, В.А.Попков, А.А.Филиппова. - Изд. 2-е, испр. и доп. - М.: Высш. шк., 2007. - 255 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Науки о Земле. Геологические науки

    551.2/.3(075.8) Б 811
Бондарик, Генрих Кондратьевич Инженерная геодинамика: учебник / Г.К.Бондарик, В.В.Пендин, Л.А.Ярг. - М.: Кн. дом Университет, 2007. - 439 с. : цв.ил., табл., рис.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    550.348 К 937
Курскеев, Абдрахман Козлович Землетрясения и сейсмическая безопасность Казахстана: произв.-практ. изд. / А.К.Курскеев ; М-во образования и науки РК, Ин-т сейсмологии. - Алматы, 2004. - 501 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    556.388:502.3 Н 90
Нурбаева, Наиля Абилхасановна Предотвращение миграции вредных веществ из промышленных отходов в подземные воды: диссертация / Н.А.Нурбаева; Восточно-Каз. гос. техн. ун-т им. Д.Серикбаева. - Усть-Каменогорск, 2007. - 112 с. : граф., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Экология

    574(075.8) К 68
Коробкин, Владимир Иванович Экология: учебник / В.И.Коробкин, Л.В.Передельский. - Изд. 14-е, перераб. и доп. - Ростов н/Д: Феникс, 2008. - 602 с.: ил., табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    574 Л 171
Лазаревич, Наталья Александровна Биотехнологические проблемы современной социальной экологии: монография / Н.А.Лазаревич; Нац. акад. наук Беларуси. Ин-т филос. - Минск: Белорус. наука, 2006. - 212 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)	
    574(075.8) М 263
Маринченко, Анатолий Васильевич Экология: учеб. пособие / А.В.Маринченко. - Изд. 2-е, испр. и доп. - М.: Дашков и К, 2008. - 326 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    574(075.8) Э 40
Экология: учеб. пособие / М.Н.Корсак [и др.]; под ред. С.В.Белова. - М.: Изд-во МГТУ им. Баумана, 2006. - 238 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)

Общественное здоровье

    614.8.084(075.8) В 191
Васильев, Петр Павлович Практикум по безопасности жизнедеятельности человека. экологии и охране труда: произв.-практ. изд. / П.П.Васильев. - М.: Финансы и статистика, 2004. - 189 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
Электротехника

    621.3(075.8) Б 287
Батура, Михаил Павлович Теория электрических цепей: учебник / М.П. Батура, А.П. Кузнецов, А.П.Курулев; под ред. А.П.Курулева. - 2-е изд., испр. - Минск: Вышэйш. шк., 2007. - 606 с.: рис.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    621.3 К 592
Козлова И. С. Электротехника : конспект лекций / И.С.Козлова. - М.: ЭКСМО, 2007. - 159 с. : граф. - (Экзамен в кармане)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)	
    621.3(03) М 82
Москаленко, Владимир Валентинович Справочник электромонтера / В.В.Москаленко. - 2-е изд., стереотип. - М.: Академия, 2005. - 288 с.: табл. - (Профессиональное образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    621.313(075.8) О-587
Онищенко, Георгий Борисович Электрический привод: учебник / Г.Б.Онищенко. - М.: Академия, 2006. - 288 с.: рис. - (Высшее профессиональное образование). - (Электротехника)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Сварка 

    621.791(03) Б 232
Банников, Евгений Анатольевич Электрогазосварочные работы: от и до : справ. пособие / Е.А.Банников. - Минск: Современная шк., 2009. - 319 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    621.79(075.32) С 506
Смирнов, Илья Олегович Основы электрогазосварки: учебник / И.О. Смирнов. - М.: Дашков и К, 2007. - 351 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    621.79(03) Ф 342
Федотов, Андрей Алексеевич Газоэлектросварщик: новый строит. справ. / А.А.Федотов, В.А.Чебан. - Ростов н/Д: Феникс, 2007. - 253 с.: ил. - (Строительство и дизайн)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Подъемно-транспортные машины
	
    621.87(075.32) Н 402
Невзоров, Лев Алексеевич Краны башенные и автомобильные: учеб. пособие / Л.А.Невзоров, М.Д.Полосин. - 3-е изд., стереотип. - М.: Академия, 2008. - 414 с. : ил., табл. - (Начальное профессиональное образование)
Экземпляры: всего:10 - КХ(5), ЧЗ(5)

Горное дело

    622.8:621.31(075.8) Ц 17
Цапенко, Евгений Федорович Электробезопасность на горных предприятиях: учеб. пособие / Е.Ф.Цапенко, С.З.Шкундин. - Изд. 2-е, стереотип. - М.: МГГУ, 2006. - 103 c.: граф. - (Высшее горное образование)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)	
Строительные машины

    625.7/.8.08(075.32) П 525
Полосин, Митрофан Дмитриевич Машинист дорожных и строительных машин : справ. пособие / М.Д.Полосин. - М.: Академия, 2002. - 286 с.: табл., ил. - (Профессиональное образование). - (Строительные, монтажные и ремонтно-строительные работы)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Водоснабжение. Очистка воды

    628.3 Д 211
Даумова, Гульжан Камалбеккызы Изыскание эффективных способов очистки хромсодержащих сточных вод местными природными материалами Восточного Казахстана: диссертация / Г.К.Даумова ; Восточно-Каз. гос. техн. ун-т им. Д.Серикбаева. - Усть-Каменогорск: ВКГТУ, 2006. - 21 с.: граф., табл.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    628.1:543.1(075.32) И 258
Ивчатов, Александр Леонидович Химия воды и микробиология: учебник / А.Л.Ивчатов, В.И.Малов. - М.: Инфра-М, 2006. - 217 с.: рис., табл. - (Среднее профессиональное образование)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Автомобили

    629.331 А 224
Автомобили "Вольво" моделей "240", "740", "760" Turbo и GLE Diesel Turbo: руководство по ремонту. - М., 1993. - 160 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    629.3.083(075.32) Б 382
Беднарский, Виктор Витальевич Экологическая безопасность при эксплуатации и ремонте автомобилей: учеб. пособие / В.В.Беднарский. - Ростов н/Д: Феникс, 2003. - 379 с. : ил., табл. - (Среднее профессиональное образование)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    629.331.1 Р 851
Руководство по ремонту, эксплуатации и техническому обслуживанию автомобиля "Волга" ГАЗ-3110 / Л.Д.Кальмансон [и др.]; под ред. Ю.В. Кудрявцева. - М.: Колесо, 1999. - 336 c.: ил.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)	
Бухгалтерский учет

    657:004.42(075.8) В 207
Васючков, Евгений Федорович Бухгалтерский учет и 1С Предприятие 7.7 для Казахстана: учеб. пособие / Е.Ф.Васючков, Л.Е.Гамоцкая; под ред. Л.Е.Гамоцкой. - Изд., дораб. и доп. - Алматы: УКЦ CLASS, 2006. - 122 с.: табл.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    657.47(075.8) В 676
Волкова, Ольга Николаевна Управленческий анализ: учебник / О.Н.Волкова. - М.: Проспект, 2008. - 302 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    657(075.8) Е 78
Ерофеева, Вера Арсентьевна Бухгалтерский учет: конспект лекций / В.А.Ерофеева, О.В.Тимофеева. - 2-е изд., испр. и доп. - М.: Юрайт, 2008. - 192 с.: табл. - (Хочу все сдать!)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    657(075.8) К 492
Климова, Марина Аркадьевна Бухгалтерское дело : учеб. пособие / М.А.Климова. - М.: Инфра-М, 2008. - 199 с.: табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    657 С 232
Сборник бухгалтерских проводок: произв.-практ. изд. / сост.: Н.В.Скала, В.И.Скала. - Изд. 8-е. - Алматы: Изд-во LEM, 2005. - 176 с.: табл.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(2)	
    657(075.32) Ш 351
Швецкая, Вера Михайловна Бухгалтерский учет: учебник / В.М.Швецкая, Н.А.Головко. - 2-е изд. - М.: Дашков и К, 2008. - 505 с.: табл. - (Учебник для вузов)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    657(075.8) Ш 912
Штиллер, Марина Владимировна Принципы бухгалтерского учета: практикум-учеб. пособие / М.В.Штиллер, М.М.Сеилова; М-во образования и науки РК, Каз. экон. ун-т им. Т. Рыскулова. - Алматы: 
Организация производственного процесса

    658(075.8) С 133
Савицкая, Глафира Викентьевна Анализ хозяйственной деятельности предприятия: учебник / Г.В.Савицкая. - 4-е изд., перераб. и доп. - М.: Инфра-М, 2008. - 512 с.: табл. - (Высшее образование)
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
Строительство

    69.059(075.8) К 755
Кочерженко, Владимир Васильевич Технология реконструкции зданий и сооружений: учеб. пособие / В.В.Кочерженко, В.М.Лебедев. - М.: АСВ, 2007. - 221 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЧЗ(1)
    691 Л 492
Лермит, Робер Проблемы технологии бетона: произв.-практ. изд. / Р.Лермит; пер. с фр. В.И.Контовта ; под ред. А.Е.Десова. - Изд. 2-е. - М.: Изд-во ЛКИ, 2007. - 292 с.: рис.
Экземпляры: всего:1 - ЧЗ(1)
    69(03) С 173
Самойлов В. С. Справочник строителя / Самойлов В.С., при участии В.С.Левадного; под ред. А.Р.Кортес, А.В.Петрова, М.В.Рубайло. - М.: Аделант, 2005. - 479 с.: рис., табл.
Экземпляры: всего:2 - ЧЗ(1), КХ(1)

    691(075.8) С 863
Строительные материалы: учеб.-справ. пособие / Г.А. Айрапетов[и др.]; под ред. Г.В.Несветаева. - Изд. 3-е, перераб. и доп. - Ростов н/Д: Феникс, 2007. - 621 c.: табл. - (Строительство)
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Градостроительство

    711.4(075.8) С 665
Сосновский, Владимир Аркадьевич Прикладные методы градостроительных исследований: учеб. пособие / В.А.Сосновский, Н.С.Русакова. - М.: Архитектура-С, 2006. - 111 с.: граф., табл. - (Специальность "Архитектура")
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЗИ(2)
Архитектура
    728(075.8) А 878
Архитектура российского села. Региональный аспект: учеб. пособие / Л.В.Хихлуха [и др.]. - М.: Архитектура-С, 2005. - 204 с. : ил., табл. - (Специальность "Архитектура")
Экземпляры: всего:3 - КХ(1), ЗИ(2)
    728 Г 371
Гераскин, Николай Николаевич Планировка и застройка фермерских усадеб / Н.Н.Гераскин. - М.: Колос, 2006. - 286 с.: ил. - ("Колос" фермеру)
Экземпляры: всего:1 - ЗИ(1)
    725 О 535
Оленьков, Валентин Данилович Градостроительная безопасность: труды РААСН / В.Д.Оленьков. - М.: Изд-во ЛКИ, 2007. - 103 с.: табл. - (Теоретические основы градостроительства)
Экземпляры: всего:1 - ЗИ(1)
Инженерная графика. Черчение
    744(075.8) Л 142
Лагерь, Александр Иванович Инженерная графика: учебник / А.И.Лагерь. - Изд. 6-е, стереотип. - М.: Высш. шк., 2009. - 335 с.: ил.
Экземпляры: всего:5 - КХ(2), ЧЗ(3)
    744(075.32) М 641
Миронов, Борис Григорьевич Сборник заданий по инженерной графике: учеб. пособие / Б.Г.Миронов, Р.С.Миронова. - Изд. 6-е, стереотип. - М.: Высш. шк., 2008. - 264 с.: ил.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЗИ(1)
    744(03) Ш 867
Шпаковский, Юрий Францевич Шрифты. Справочное пособие дизайнера: каталог шрифтов / Ю.Ф.Шпаковский. - Минск: Харвест, 2006. - 336 с.: рис.
Экземпляры: всего:2 - КХ(1), ЗИ(1)
История костюма
    745/749 А 655
Андреева, Анна Юрьевна История костюма. Эпоха. Стиль. Мода. От древнего Египта до модерна / А.Ю.Андреева, Г.И.Богомолов. - СПб. Паритет, 2001. - 119 c.: ил.
Экземпляры: всего:1 - ЗИ(1)
Театр

    792.2(030) Р 894
Русский драматический театр: энциклопедия / под ред. М.И.Андреева [и др.]. - М.: Большая Российская энциклопедия, 2001. - 567 с.: ил.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Языкознание

    811.512.122(03) Ж 236
Жаксылыкова, Асемгуль Сабырханова Казахско-русский русско-казахский словарь с грамматическим приложением для учащихся школ с русским языком обучения / А.С.Жаксылыкова, Т.А.Жанасова. - Изд. 4-е, перераб. и доп. - Кокшетау: Келешек, 2009. - 188 с.
Экземпляры: всего:20 - КХ(3), ЧЗ(2), АУЛ(15)
    811.112.2(03) К 833
Кромер, Рольф Русско-немецкий словарь по водному хозяйству / Р. Кромер; при участии И.С.Румянцева, [б. м.], 2004. - 678 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
    811.112.2(03) Н 501
Новый немецко-русский словарь. 50 000 слов и словосочетаний: словарь / сост. О.П.Васильев. - М.: Дом Славянской книги, 2006. - 799 с.
Экземпляры: всего:1 - КХ(1)
Художественная литература

    821.161.1 А 442
Акунин, Борис "Левиафан" / Б.Акунин. - М.: Изд-во И. Захаров, 2005. - 303 с. - (Новый детектив)
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
    821.161.1 А 938
Ауэзов, Мухтар Путь Абая. В 2 т. Т. 1: роман / М.Ауэзов; пер. с каз. яз. А.Никольской, Л.Соболева. - Алматы: Жазушы, 2007. - 615 с.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3)
    821.161.1 А 938
Ауэзов, Мухтар Путь Абая. В 2 т. Т. 2: роман / М.Ауэзов; пер. с каз. яз. Л.Соболевой, Н.Анова, З.Кедриной. - Алматы: Жазушы, 2007. - 615 с.
Экземпляры: всего:3 - ХА(3)
    821.133.1(4/9) В 31
Вербер, Бернард Отец наших отцов: роман / Б. Вербер; пер. с фр. К.В.Левиной. - М.: Гелеос: Рипол классик , 2008. - 373 с.
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
    821.133.1(4/9) Г 123
Гавальда, Анна Просто вместе: роман / А.Гавальда; пер. с фр. Е.Клоковой. - М.: ИД "Флюид", 2008. - 590 с.
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
    821.134.3(4/9) К 767
Коэльо, Пауло Мактуб: роман / П Коэльо; пер. с португ. А.Богдановского. - М.: АСТ:Астрель, 2008. - 284 с.
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
    821.133.1(4/9) Л 36
Леви, Марк Дети свободы: роман / М.Леви; пер. И. Волевич; пер. с фр. И.Волевич. - М.: Иностранка, 2008. - 460 с.
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
    821.161.1 Н 64
Никольская  Н. Маленькое одолжение: художественная лит-ра / Н. Никольская. - М. : Эксмо-Пресс, 2000. - 397 с. - (Рус. бестселлер)
Экземпляры: всего:1 - (1)
    821.161.1 Р 83
Рудаки, Абу Абдаллах Джафар Стихи. Жизнь и творчество. Т.1: энциклопедия персид. поэзии / Абу А.Д.Рудаки; сост. А.Р.Дюсенбаев. - Алматы: ИП "Дар", 2008. - 271 с.: ил. - (Золотой фонд мировой литературы)
Экземпляры: всего:9 - ХА(9)
    821.133.1(4/9) У 986
Уэльбек, Мишель Возможность острова: роман / М.Уэльбек; пер. с фр. И.Стаф. - М.: Иностранка, 2006. - 620 с.
Экземпляры: всего:1 - ХА(1)
История

    94(574)(075.8) И 90
История Казахстана с древнейших времен до наших дней (очерк): учеб. пособие / Ж.К.Таймагамбетов [и др.]; НАН РК, Ин-т истории и этнологии им. Ч.Ч.Валиханова, Ин-т археологии им. А.Х.Маргулана. - Алматы: Дєуір, 2006. - 416 c.: портр, рис
Экземпляры: всего:1 - ГН(1)

Издания на электронных носителях

     34(47+57) А 946
Афонина, Алла Владимировна. 
Охрана труда и техника безопасности (актуальные вопросы) [Электронный ресурс] / А. В. Афонина. - Электрон. текстовые дан. - М. : "Журнал "Управление персоналом", 2005
 Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
     620.1(075.8) Гр.
Ибатаев Ж.Є. Коррозия жєне металдарды ќорѓау [Электронный ресурс] : металлургия мамандыѓы бойынша сырттай бµлімде оќитын студенттердіњ баќылау ж±мысын орындауѓа арналѓан єдістемелік н±сќаулар жєне тапсырмалар / Ж. Є. Ибатаев. - Электрон. текстовые дан. - ¤скемен, 2009
Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
    311(075.8) К 12
Кабдулшарипова А. М. Статистика [Электронный ресурс] : метод. указания к практ. занятиям / А. М. Кабдулшарипова. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2009
Экземпляры: всего:1 - (1)
     656.13.05(075.8) Л 84
Л±ќпанов М.Р. А.А.Мєкенов. Жол ж‰рісін ±йымдастыру [Электронный ресурс] : 050901 "Тасымалдауды, ќозѓалысты ±йымдастыру жєне кµлікті пайдалану" мамандыѓыныњ студенттері ‰шін тєжірибе сабаќтарына арналѓан єдістемелік н±сќаулыќ (мамандану "Жол ж‰рісін ±йымдастыру" / М. Р. Л±ќпанов ; Мєкенов. - Электрон. текстовые дан. - ¤скемен, 2010
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
    53(075.8) Н 316
Насохова Ш. Б. Методы решения задач механики [Электронный ресурс] : метод. указания к практ. занятиям и СРСП / Ш. Б. Насохова, Н. П. Зарубин. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2009
          Экземпляры: всего:1 - (1)
    556(075.8) Н 90
Нурекенова Р. Т. Гидравлический расчет сооружений гидроузла [Электронный ресурс] : методические рекомендации / Р. Т. Нурекенова. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2009
          Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
    556(075.8) Н 90
Нурекенова Р. Т. Комплексное использование водных ресурсов [Электронный ресурс] : методические указания / Р. Т. Нурекенова. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2009
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)

    004(075.8) П 18
Парамзин А. П. Компьютерные сети [Электронный ресурс] : учебно-метод. пособие / А. П. Парамзин ; Система открытого образования. Виртуальный институт. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2010
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
     69.002.5(075.8) Р 461
Речицкая О. С. Подъёмно-транспортные, строительные машины [Электронный ресурс] : метод. указания к практ. занятиям / О. С. Речицкая. - Электрон. текстовые дан. - Усть-Каменогорск : ВКГТУ им Д. Серикбаева, 2009
         Экземпляры: всего:1 - (1)
    006(075.8) Р 83
Руденко О.В. Оќу тєжірибе [Электронный ресурс] : 050732 мамандыѓыныњ к‰ндізгі оќу т‰рініњ 1 курс студентттеріне оќу тєжірибесіне арналѓан єдістемелік н±сќаулар / О. В. Руденко, Д. К. Галкина. - Электрон. текстовые дан. - ¤скемен, 2009
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
     004(075.8) У 677
Управление проектами в Microsoft Project 2003 [Электронный ресурс] : учеб. пособие. - Электрон. текстовые дан. - [б. м.] : ИД " ПИТЕР", 2004. - (Учебный курс)
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
    004(075.8) У 677
Управление проектами в Microsoft Project 2003 [Электронный ресурс] : учеб. пособие. - Электрон. текстовые дан. - [б. м.] : ИД " ПИТЕР", 2006. - (Учебный курс)
 Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)
    620.1(075.8) Х 19
Хан О.А. Коррозия жєне металдарды ќорѓау: металлургия мамандыѓы студенттерініњ зертханалыќ ж±мыстар орындауларына арналѓан єдістемелік н±сќаулар [Электронный ресурс] : электрондыќ єдістемелік н±сќаулар / О. А. Хан, Ж. Є. Ибатаев. - Электрон. текстовые дан. - ¤скемен, 2009
         Экземпляры: всего:1 - АВТ(1)